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JEGYZŐKÖNYV 
 

Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének üléséről 
 
Az ülés  

 időpontja: 2023. január 25. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

6769 Pusztaszer, Kossuth utca 45. 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

sorszáma: 2023/1 

 
Jelen vannak: 
 Máté Gábor polgármester 

Katona Mária képviselő 

Kósáné Buknicz Mária képviselő 

Körmendi Zsuzsa képviselő 

Nagy Emese képviselő 

Sági Mihály képviselő 

dr. Jaksa Tibor jegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

 Bitó Zsolt képviselő (később érkezett) 

 
Máté Gábor polgármester: Köszöntöm a képviselő-testület tagjait, meghívottakat. Megállapítom 
a képviselő-testület határozatképes, hat képviselő van jelen a hét fős testületből. Bitó Zsolt képviselő 
társunk jelezte, hogy ahogy tud jönni fog. A napirendi pontok közé jegyző úr mindjárt mond egy 
plusz javaslatot, amit az ötödik napirendi pontnak vennénk föl.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Kérném, hogy tárgyalja a Tisztelt Képviselő-testület, hogy egy nyúlfarknyi 
módosítása lenne a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás társulási megállapodásának. 
Az indoklást majd akkor.  
 
Máté Gábor polgármester: Egy plusz ilyen javaslatunk van. Aki elfogadja, kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
6 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
a Képviselő-testület a következő döntést hozta: 
 
1/2023.(I.25.)Kt. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadta az alábbi napirendi pontok 
megtárgyalását: 
 
1.) A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve 
2.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2023. évi rendezvényterve 
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3.) Döntés az orvosi ügyeleti tevékenységre vonatkozó finanszírozási igényről 
4.) Lakásbérleti szerződés a Diófa utca 12. szám alatti önkormányzati lakásra vonatkozóan 
5.) A Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Megállapodásának módosítása 
6.) Polgármester tájékoztatója két ülés közötti időszak eseményeiről 
7.) Kérdések, bejelentések 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Irattár 
 
 
 
1. napirendi pont: A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve 
 
Máté Gábor polgármester: Szerintem kezdjük el a napirendi pontokat és ha jön Tamás akkor 
szorítunk neki egy kis időt. első napirendi pont a képviselő-testület munkaterve. A tavalyi év 
tapasztalatai alapján állítottuk össze a munkatervet. Vannak benne kötelező elemek. Azért nem 
írtunk dátumokat, mert ha más felül nem írja akkor minden hónap utolsó szerdán fél 3-kor ahogyan 
most is tesszük, tervezzük a képviselő-testületi üléseket. Tapasztalatunk az, hogy számos rendkívüli 
ülést is össze kell időnként hozni és van, hogy van olyan helyzet, hogy előrébb kell hozzuk akkor 
időben fogunk szólni, mint ahogy eddig is szokásunk volt. Plusz napirendet javasolt a bizottság.  
 
Sági Mihály képviselő: Köszönöm. A bizottság azt javasolta, hogy a tavalyi időpontok szerint marad 
egyelőre. A februári napirendi pontok közé ugyan majd a későbbi napirendi pontok között szerepel 
de én kértem, hogy mindenki egyformán tudja már, hogy szeretnénk Munkástelep 100 éves 
évfordulóját valamilyen körülmények között megemlékezni róla 2023-ban. Én azt kértem Gábortól, 
hogy ha van rá mód és lehetőség akkor a februári napirendi pontok közé vegyük föl napirendként 
ezt az egyet és közösen itt a képviselő-testület annak ellenére, hogy a későbbi másik munkaterv 
elfogadásában ott is szerepel ha egyetértetek vele akkor én ezt javasolnám. Illetve azóta szaporodott 
nálam eggyel, én szeretném májusban, ha a képviselő-testület napirendre venné a mostani napirendi 
pontok mellé még a védőnői lakásnak a további sorsát, hisz a védőnő, ha minden igaz május 31-én 
átadja a lakást. Tárgyalja a képviselő-testület, hogy hogyan tovább a lakás sorsa. Nekem ez lenne 
még a javaslatom a képviselő-testület felé.   
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm, hogy ez eszedbe jutott mert valóban ezt május végére és 
legjobb információim szerint rajta is vannak a Tibiék, hogy ezt a lépést megteszik. Valóban indokolt, 
hogy ezzel a dologgal akkor már tényleg érdemben foglalkozzunk. Egyéb javaslat van-e ehhez a 
napirendhez? Úgy értelmezzük ezt a munkástelepi témát, hogy addigra és ez Zsófinak szól most, 
hogy addig körvonalaznunk kell már azt, hogy pontosan mit fog tartalmazni a munkástelepi 
centenáriumi év kifejezetten erre a témára ráhúzva. Február végére álljon össze az a rendezvényterv 
napokra lebontva, elképzelésekkel. Ebben majd én is segítek és a munkástelepieket szeretnénk ebbe 
elég komolyan belevonni. Tudom, hogy itt vannak már ebbe is dolgok, a napirendi pontok között itt 
van a rendezvénytervünk, de ez még csak egy tervezet. Februárban fogunk erre még pontosabban 
rámozdulni. Hátha lesz még addig a képviselőknek is ötlete, javaslata stb. Februárban egy 
komplettebb rendezvénytervet hozunk, amiben a Munkásteleppel kiemelten kellene foglalkoznunk. 
Ezért lenne egy külön napirendi pont hozzá. Van-e egyéb hozzászólni való valakinek? Amennyiben 
nincs, aki elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 6 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
6 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
a Képviselő-testület a következő döntést hozta: 
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2/2023.(I.25.)Kt. határozat 
 
Tárgy: A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2023. évi munkatervét az alábbiak 
szerint határozza meg: 
 

Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

2023. évi 
 

MUNKATERVE 
 
A képviselő-testületi ülések állandó napirendi pontja: 
 
Polgármester beszámolója a két ülés közötti fontosabb eseményekről, valamint a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról. 
 
Február 
 
1.) A községi Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezet első olvasatban 

történő tárgyalása 
2.) A polgármester 2023. évi szabadság-ütemezési tervének jóváhagyása 
3.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2023. évi közművelődési szolgáltatási terve 
4.) 100 éves Munkástelep programsorozat megtárgyalása 
 
Március 
 
1.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 
2.) Adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek költségvetési évet követő 

három évre várható összegének megállapítása 
3.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2023. évi összesített közbeszerzési tervének jóváhagyása 
4.) A Szegedi Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2023. évi beszámolója 
5.) Mezőőr beszámolója 
 
Április 
 
Csengele Község Önkormányzata Képviselő-testületével együttes ülés keretében tárgyalva 
 
1.) A Kisteleki Rendőrkapitányság beszámolója Csengele és Pusztaszer Község 2022. évi 

közbiztonságáról 
2.) Jegyző beszámolója a Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi működéséről 
 
Május 
 
1.) Csongrád Megyei Kegyeleti Kft. beszámolója 
2.) Pusztaszer község 2022. évi belső ellenőrzéséről szóló éves összefoglaló jelentés megtárgyalása 
3.) A 2022. évben önkormányzati támogatásban részesült civil szervezetek pénzügyi beszámoltatása 
4.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról 
5.) Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról 
6.) Beszámoló a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás 2022. évi munkájáról 
7.) Döntés a védőnői lakás további jogi sorsáról 
 
Június 
 
1.) Beszámoló a Szent Miklós Katolikus Általános Iskola Pusztaszeri Telephelye munkájáról 
2.) Beszámoló a Kisteleki Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde Csizmazia György Tagóvodája 

munkájáról 
3.) Beszámoló a háziorvos munkájáról 
4.) Beszámoló a fogorvos munkájáról 
5.) Fogorvos megbízási szerződésének meghosszabbítása 
6.) Beszámoló a védőnő munkájáról 
7.) A Somogyi Károly Városi és Megyei Könyvtár szakmai tájékoztatója 
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8.) Beszámoló a Kistelek Környéki Települések Többcélú Társulása 2022. évi költségvetésének 
végrehajtásáról 

9.) Beszámoló a Térségi Intézményi Társulás 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról 
 
Augusztus 
 
1.) A helyi szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálata az iskoláztatási célú 

települési támogatás nyújtásának lehetősége szerint 
2.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2023. évi szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó 

támogatásra irányuló pályázaton saját forrás vállalása (a pályázat kiírása esetén) 
 
Szeptember 
 
1.) Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2024. évi 

fordulójához 
 
Október 
 
1.) Rendelet-alkotás a szociális célú tüzelőanyag juttatásáról 
2.) Megbízási szerződés Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi belső ellenőrzési feladatainak 

ellátására 
3.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi ellenőrzési programjának és a 2024. évi ellenőrzési 

terv időrendi táblázatának elfogadása 
 
November 
 
1.) A helyi szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálata a fűtési célú települési 

támogatás nyújtásának lehetősége szerint 
2.) Beszámoló a helyi adóztatásról 
3.) Közszolgáltatási szerződés a „PUSZTA-SZEM” Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-vel 
4.) Zárt ülés: Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázatra benyújtott egyedi 

kérelmek elbírálása 
 
December 
 
1.) Közmeghallgatás 
 
 
Határidő: folyamatos 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Képviselő-testület tagjai 
4.) Munkaterv szerint érintettek 
5.) Irattár 
 
 
 
Máté Gábor polgármester: Most egy kis szünetet tartok a két napirendi pont között, mert az új 
kollegánkat Koszti Tamást meghívtam ide a képviselő-testületi ülésre. Kérem, Tamás, hogy egy pár 
szóban mutatkozzál be és utána majd a képviselő-testület tagjait bemutatom neked.  
 
Koszti Tamás: Szeretnék először is elnézést kérni a tisztelt képviselő-testülettől a késésemért. Én 
Koszti Tamás vagyok. Egyetemen tanultam történelem és magyar tanári szakon. Most itt a 
pusztaszeri általános iskolában tanítok történelmet, művészettörténetet és nép- és honismeretet. Én 
tanultam kulturális örökségvédelmet mint olyat és dolgoztam is mint kulturális örökségvédelmi 
hivatalban szakmai gyakornokként is. Dolgoztam utána Nagymágocs Község Önkormányzatánál, 
mint művelődésszervező segéd is, de én jobbára inkább úgy voltam vele, hogy a pályázatok oldalán 
próbáltam megközelíteni a rendezvényeket is meg így a haza kulturális örökséget is. Sok-sok 
pályázatot sikerült megírni és megnyerni is. Leginkább értéktári bizottsági témában, ez volt a fő 
csapásirány. A másik pedig mellett a különböző rendezvényeknek a megtámogatása pályázati 
forrásokkal, eszközökkel akár humán erőforrással is. Ezután dolgoztam versenyszférában is és a 
legutóbb én Sopronban dolgoztam a múzeumnál, ahol kicsit beleláttam nemcsak a múzeum 
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pedagógiába, hanem inkább a múzeumnak ez a 21. századi irányába ebbe az  élmény pedagógiai 
részbe is. Hogyan tudják megtámogatni ezt a múzeumi klasszikus kamara kiállításokat kicsit 
élménydúsabbá téve különböző 21. századi technológiákkal is.  
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm. Itt páran napok óta együttműködünk, de akikkel még nem 
találkoztál azokat bemutatom. Ott majdnem veled szemben Körmendi Zsuzsi. Neki komoly 
tapasztalata és múltja van az iskolai szülői munkaközösségnek volt sokáig az elnöke és nagyon 
komoly szervezéseket és tapasztalatokat szerzett ezen a téren. Most már átadta a Renátának ezt a 
posztot, de a közösségi munkákban még továbbra is kiveszi a részét. Emesével már találkoztál, őt 
nem mutatom be. Kati a munkatársad. Jegyző úrral szintén találkoztál. Itt a balomon Sági Mihály. Ő 
vállalkozó a faluban, fuvarozással foglalkozik és ott kint a falu szélén a tápbolt is az ő tulajdonában 
van. Most már második ciklus óta a képviselő-testület alkotó tagja. Mellette Kósáné Buknicz Mária. 
Marika óvónő, szintén pedagógus, nyugdíjas pillanatnyilag. Marika is már a második ciklusát tölti és 
nyugdíjas óvoda pedagógusként segíti ki most az óvodát addig amíg az új kolleganő aki szintén 
Pusztaszeren lakik be tud majd lépni a helyére. Egy képviselő-testületi tagunk hiányzik, őt Bitó 
Zsoltnak hívják. Hamarosan jönni fog. Ő informatikus és közgazdász üzemmérnök. Pillanatnyilag egy 
kecskeméti gyárban középvezetői beosztásban dolgozik. Évtizedeken keresztül a kábelgyárnak volt 
a termelési vezetője. Többféle funkciót töltött be az évek folyamán. Számítunk a tudásodra, a 
segítségedre. Ildikó a vezető óvónő az óvodánkban és mindig is Pusztaszeren dolgozott és élt. Nekem 
is volt tanítványom és örülök neki, hogy már kollegaként tudunk együtt dolgozni.  
 
Sági Mihály képviselő: Én javítani szeretnék egy kicsit. Nevem minden stimmel, 5 éve a 
vállalkozásomat átadtam a lányomnak. Már nem az enyém az vállalkozás, az más, hogy a feleségem 
meg én építettük fel de már nem vagyok tulajdonosa, sőt pillanatnyilag alkalmazottja sem a cégnek, 
de minden napomat ott töltöm. Annyit dolgozok, amennyit a lányom kér, hogy segítsek neki. Még 
egy dolgot megjegyeznék, hogy az unokám bakson tanít.  
 
Máté Gábor polgármester: Ha már így szóba került Terike, Misinek a felesége a Pusztaszer 
Községért Közalapítványnak az elnöke, hosszú ideig alpolgármester volt itt a faluban. Ha valami 
ötleted van és ahhoz kis támogatás kell vagy valamilyen más háttér, akkor a Pusztaszer Községért 
Közalapítvány is aktív részese általában ezeknek a szervezéseknek és támogatásoknak. A mai napon 
lesz majd napirendi ponton a szolgálati lakás bérbe adásának kérdése, erről holnap megfelelő 
információt fogsz majd kapni. Sok sikert és reméljük, hogy jól fogjátok érezni magatokat. Köszönöm 
szépen.  
 
Koszti Tamás: Én köszönöm szépen.  
 
 
 
2. napirendi pont: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2023. évi rendezvényterve 
 
Máté Gábor polgármester: Következő napirendi pontunk a rendezvényterv. Nem gondolnám, hogy 
erről most döntsünk is mert ez egy tervezet még egyelőre. Pontos dátumok nincsenek még ide-oda 
rakva. Nyilván ezen még csiszolnunk kell és a következő testületi ülésre, ha teljesen összeáll a 
rendszer akkor fogjuk ezt majd véglegesíteni. Ezt most azért gondoltam, hogy kerüljön elétek, hogy 
lássátok hol tart ez a dolog. Ha vannak ötletek, még valamit tennénk bele, a munkástelepi 
rendezvények legyenek kiemelten tervezve ebbe a rendezvénytervbe. Itt Zsófinak volt egy olyan 
ötlete, hogy ha már a munka ünnepe akkor legyen Munkástelepen a május 1-je. Ilyen alapon már 
ötletként szerepel is. Látható, hogy ismeretterjesztő előadások és a művészeti előadások sora évente 
körülbelül négy, ha sikerül akkor évszakonként egy, de ezt nem vesszük olyan szigorúan. Próbálunk 
olyan információkat közölni majd a lakosság felé illetve olyan élményeket biztosítani a lakosság felé 
ami a hétköznapokban nem nagyon van részük. A művészeti rendezvényeknek az első rendezvénye 
a karácsony előtt a Szironta együttesnek a programja volt. Pénteken volt a Don 80-as előadás, ami 
szintén ennek a rendezvény sorozatnak az indítója volt. Itt ha nézitek a fenntartható vízgazdálkodás 
Balogh Péter vonatkozásában nem tudni még hogy hova tudjuk berakni, nem is biztos még, hogy 
februárban lesz. Ugyanígy az Anonymus nyomában, ami szintén ismeretterjesztő jellegű téma, 
Horváth Gábor előadása keretében valósulna meg. Ezek az ismeretterjesztő részei, illetve ez a Pintér 
József balesetmegelőzési előadás. Ez egy ilyen rendőrségi téma, hogyan tudunk defenzíven 
viselkedni, hogy megóvjuk magunkat a különböző balesetektől. Nagyon érdekes és különböző 
prezentációkkal alátámasztott előadás. Kiegészítés képpen szeretnél-e valamit mondani?  
 
Szabó Zsófia: Igen, ez még nagyon nem a végleges. Mindjárt teszek is hozzá, mert Tamással éppen 
arról beszéltünk, hogy valószínűleg februárban újra meg fog nyílni a könyvtár és ehhez kapcsolódóan 
egy kicsit nagyobb csinnadrattát csinálni, hogy újra tudatosítani itt a pusztaszeriekben, hogy van 
egy nagyon jó kis könyvtárunk. Mondta, hogy a barátnője csinált egy interaktív kiállítást Petőfiről 
meg a Himnuszhoz kapcsolódóan és azt áthozná ide a könyvtárba. Igazából amit nem írtam bele és 
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nekem még egy kis fejtörést okoz az nem egészen világos, hogy az augusztus 20-a mennyire a 
traktoros találkozóról fog szólni és mennyire népünnepély. Én azt gondolom, hogy egy évben egyszer 
kellene egy ilyen lazább bulit csinálni, nevesebb fellépővel. Ha esetleg itt a traktoros találkozó 
kapcsán nem kivitelezhető július 24-e Szent Iván napja és az pont szombatra esik. Van többféle 
gondolatom, hogy egy ilyen nyári zsírégetés címszóval lehetne pótolni az elmaradt szalonnasütést 
és hozzá kapcsolódóan egy kicsit ilyen könnyedebb hangvételű bulit. De ez még nagyon gyurmázás 
alatt van magamban is. Vannak a klasszikus rendezvények. Vannak, amiket korábban is beszéltünk, 
hogy több kisebbet akár kulturális akár ismeretterjesztő előadás. Gyűröm a szatymaziakat, hogy 
azzal az előadással most talán ki fog jönni a közművelődéses kolleganő is és akkor megnézi a 
helyszínt, hogy egy könnyedebb színházi előadást tartsunk áprilisban. Így hirtelenjében azt hiszem, 
hogy ennyi.  
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm. Kérdés? Ötlet?  
 
Kósáné Buknicz Mária képviselő: Azt szeretném kérdezni, hogy nem a gyerekeknek lesz?  
 
Szabó Zsófia: Nem, ez felnőtteknek. Most felmerült, hogy egész napos rendezvényt csinálni a 
traktoros találkozóhoz. Nyilván azt olyan helyszínen kell, ahol sok traktor elfér. Kérdés az, hogy 
tudunk-e megfelelő technikai hátteret biztosítani, hogy ott utána fellépő legyen vagy diszkó legyen. 
Jellemzően az a tapasztalat, hogy ezekre megmozdul a népség. Ha vesszük akár az augusztus 20-át 
a kenyérsütésen senki nem volt, főzőversenyre is viszonylag kevesen szoktak jelentkezni, a 
fellépőkre kijönnek az emberek, illetve a tűzijátékon nagyon sokan vannak és utána ott szoktak 
maradni a diszkón.  
 
Bitó Zsolt képviselő megérkezett; a jelen lévő képviselő-testületi tagok száma: 7 fő. 
 
Kósáné Buknicz Mária képviselő: A 20-át akkor most a traktoros találkozó uralja?  
 
Máté Gábor polgármester: Az volt az elképzelés, hogy szeretnének minden képpen traktoros 
találkozót szervezni. Úgy látom erre megfelelő elszántság is van. tapasztalat is van, mert az Anitáék 
nagy lelkesedéssel és nagy odaadással csinálták a tavalyit is. Idén is nagyon komolyan gondolják, 
és egy olyan időpontra kellene tenni, ahol más traktoros találkozó vagy hasonló rendezvénnyel nem 
ütközik ez a dolog. Ez tűnt a legkézenfekvőbbnek és én azt mondtam nekik, hogy nem akkora 
katasztrófa, hogyha 20-hoz kötődően rendezzük meg a traktoros találkozót. Ezzel együtt lehet oda 
szervezni főzőversenyt is meg mindent, amit eddig csináltunk. A legnagyobb gond az, hogy melyik 
az a tér, ahol ezt össze tudjuk hozni. Ehhez elektromos áramot kell tudnunk biztosítani, nem árt, ha 
valami fedett hely is van. Lehet, hogy sátrat tudunk addigra szerezni, nincs kizárva, így bárhol meg 
tudnánk rendezni. Viszont, ha néhány száz főben gondolkodunk akkor ott a megfelelő mosdó 
helyiségekről is gondoskodni kell. Azért jó valami ilyen helyre tesszük, mert így akkor sokkal több 
segítséget kapunk különböző helyekről. Könnyebben megmozdulnak a segítség vonalán is az 
emberek meg egyébként eljönni is jobban jönnek. Én ezt nem tartom eretnek gondolatnak, hogy a 
20-ához kössük a traktoros találkozót.  
 
Szabó Zsófia: Én inkább a technikai háttér miatt kezdtem el gondolkodni, hogy azt hogyan tudjuk 
biztosítani.  
 
Sági Mihály képviselő: Kezdeném mindjárt az elején. Meg akartam kérdezni, de Gábor mondta, 
hogy ez a balesetmegelőzés rendőröktől fog származni, nem egy magánszemély vagy valaki tartja. 
Innen nem derült ki, hogy milyen szerv fogja tartani.  
 
Szabó Zsófia: Én a médián keresztül találkoztam vele, Pintér József a veszprémi 
rendőrkapitányságon dolgozik. Jó pár éve van egy nagyon jól és jópofán összerakott ilyen 
balesetmegelőzési előadása. Ő maga, sok éven keresztül helyszínelő volt. Nagyon jópofa és laza 
stílusú ember. Aki egyébként sok éven keresztül volt a frontvonalban és a baleseteknél elsőként 
érkezett oda.  
 
Sági Mihály képviselő: Mennék a következő dologra. Május 1-je. Itt még a tervezetbe, de 
februárban majd kiderül, hogy pontosan hogyan a munka ünnepét Munkástelepen ünnepelnénk vagy 
szeretnénk megcsinálni. Kérdezni szeretném, hogy volna-e arra lehetőség, hogy ne szakítsuk szét a 
falut, hogy a PISZE a petanque versenyt ott csinálná. Lehet hogy sokan lennének, kieső rendszerbe 
is kell.  
 
Máté Gábor polgármester: Igen, minden képpen.  
 
Sági Mihály képviselő: Azért mondom én is így feltételesen, mert ott van egy nagy tér, azt ha 
szépen rendbe tesszük. Nem muszály meg csinálni a Kisfüstösnek a parcelláján ezt a megemlékezést, 
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hanem ott kint a falu szélén. Szerintem ott mindennel el volna látva. Vizes blokk nem, de ha egy 
rendezvényt csinálunk ahhoz a Kisfüstös vizesblokkja is kevés. Ha a Tiborral össze lehetne egyeztetni 
akkor falusiakat tudnánk kicsalni oda, akik rendszeres résztvevői ennek a petanque versenynek. 
Hátha lenne munkástelepi csapat is, aki benevez ebbe és akkor bővülne ezeknek a köre. Én ezt 
javasolnám, hogy ha lehet összeegyeztetni akkor ez ott történjen. Ha Munkástelephez kötünk 
valamit, gondolkozzon el mindenki, akkor ott is lehet, ki lehet futni a Tájvédelmi körzet kapujáig, 
vissza és körbe. Akkor ott lenne egy egész napot tömegrendezvény. Valahol, valamikor a 
megemlékezés Munkástelepről. A bizottság tárgyalásra alkalmasnak találta. Most mondom el én is a 
véleményemet ezzel kapcsolatban. Én viszont, ha meg lehet egyezni a Tamásékkel a 20-át meg a 
traktoros találkozót külön hisz nekik van egy estébe nyúló hajnalig szóló rendezvényük ennek a 
találkozónak. Két rendezvényt ütköztetni, hogy itt is bent. A traktoros találkozót itt bent nem lehet 
megcsinálni. Fizikai lehetetlenség, hogy azt ide behozzuk, tavaly is nagyon sokan voltak. Azt, hogy 
kettőbe szakítsuk az egész érdeklődést meg mindent én nem javasolnám. Próbáljunk meg egy közös 
nevezőre jutni amikor nekik nem kell máshova menni, máshol nincsenek olyan rendezvények. Azért 
elég hosszú ez a nyár. Nem ugyanaz az érdeklődők ez tény és való, de azért este már lehet, hogy 
ugyanaz volna mind a két helyen itt is meg ott kint is. A szeptemberi Lovasnapot nagyon kérném a 
Zsófit, hogy minél előbb le kellene tisztázni, mert én már szeptember 16-át lefoglaltam.  
 
Szabó Zsófia: Olyan szempontból egyszerűbb a helyzet, hogy nincsen pályázati kötelezettségünk. 
Az elmúlt két évben szeptemberben volt és beraktam szeptemberre. Nyilván magának az 
egyesületnek is össze kell ülnie, hogy akkor, hogy legyen, mint legyen. Korábban júniusban volt, az 
sem kizárt. Most tényleg csak így a tervezet kedvéért. Tudom, hogy a szeptember közepe a tiéd.  
 
Máté Gábor polgármester: Alkalmazkodni kell valamennyire a többi Lovasnaphoz. Februárig 
megpróbáljuk ezt kideríteni, hogy itt ilyen ütközések ne legyenek és toleránsak legyünk. A 20-ához 
annyit, hogy csak egy helyszínt tudunk elképzelni. Zsófival meg Anitáékkal is úgy beszéltük, hogy 
ha egyéb program van akkor az ott van, ahol a traktoros találkozó van. A színpad ott van a sátor ott 
van, a főzés ott van, ha lesz főzés, a kenyérszentelés ott van, a szentmise ott van. Ezt úgy próbáljuk 
meg szervezni, hogy az eddigi rendezvények beépülnek ebbe a programba valamilyen módon. Azt 
nem gondoltuk, hogy két külön helyszínen van ez a rendezvény. Egy helyszínen és megpróbáljuk 
úgy összerakni. Én mindig óvom az ilyen ötletadókat meg akik a szervezésbe tényleg részt akarnak 
nagyon venni, hogy ne arra törekedjenek, hogy minél többen jöjjenek. Minél többen jönnek egy 
bizonyos szint után már egyre nehezebb lesz helytállni. Inkább legyenek kevesebben, de azoknak 
adjuk oda, amit lehet és akkor a mi adottságainkhoz igazítsuk ezt a dolgot. Mivel semmilyen bevételi 
célunk nincs ezekkel. Addig még a Tamásékkal nyilván egyeztetünk és egy ilyen körvonalazódó 
helyzet lesz mert felajánlották a Szabó Tomiék is azt az önkormányzati területet, amit bérelnek, hogy 
ott is meg lehetne oldani mert ott addigra tarló lesz. Jól megközelíthető, ha kell elektromosságot 
tudunk produkálni oda. Sehol nincsen vizesblokk, arról minden képpen valamilyen módon 
gondoskodnunk kell. A másik ötlet a templom mögötti a Bárkányi Pali féle terület. Ez a két terület 
az, ami eddig fölmerült. Ezeknek a területeknek a befogadó képessége nagyon fontos, hogy az mi 
képbe helyezzük és tudjuk azt, hogy meddig az addig.  
 
Sági Mihály képviselő: Zsoltinak volt egy ötlete, a bizottsági ülésen pedig Marika felhozta, hogy 
még valahova kellene betenni nyárra mikor már nem az újkrumpli, hanem inkább az őszi 
programsorozatba ezt akár egy olyanra be lehetne tenni, hogy ha netalán sikerülne rávenni a Pálya 
Sörözőt, hogy csak csinálja meg azt a külön, nem a 20-ával kapcsolatos pörköltfőző versenyt, hanem 
a másikat és ott akkor azon a napon meg lehetne csinálni. Az én javaslatom, ezt a krumplipogácsa 
sütő versenyt. Köszönöm szépen.  
 
Máté Gábor polgármester: Állunk elébe, ha van elképzelés, hogy ez hogyan, milyen módon akkor 
nagyon szívesen. Nyilván minden egyes rendezvény akkor tud megvalósulni, ha van három-négy 
ember, aki ezt komolyan gondolja és van ötlete, hogy ezt hogyan lehet megoldani. Bárki mellé mindig 
odaállunk. Köszönöm szépen.  
 
Kósáné Buknicz Mária képviselő: Én még nem fejeztem be az előbb. Szeretném megkérdezni a 
Falukarácsonnyal kapcsolatban nem csak én magam, de én is és többen itt a faluban hiányoltuk a 
gyerekek szereplését.  
 
Szabó Zsófia: Én az idén úgy terveztem, hogy itt lesz a sportteremben. Gabi adta most a műsort 
és az ő kifejezett kérése volt, hogy egyrészt a templomban legyen másrészt meg az volt, hogy az 
utolsó tanítási nap délután fogják előadni. Utólag azt mondta, hogy lehet, hogy legközelebb a 
sportteremben lesz. Idén így tervezzük aztán remélem, hogy sikerül közös nevezőt találni.  
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm.  
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Katona Mária képviselő: Valóban az osztályfőnök határozott kérése és kijelentése volt, hogy a 
templomban akarja előadni mert a műsor témája is olyan volt, betlehemes, amit azt mondta, hogy 
egyházi iskolaként ő ott szeretné megcsinálni és aki akarja ott megtalálja a gyerekeket. Teljesen 
más, mi csináltuk az utolsót itt 19-ben a COVID előtt a nagy színpadon teljesen más fölkészülést és 
előadás módot igényel. Én is azt mondom, hogy a falunak és a falu közönségének is jó ezt előadni 
és mi élveztük a gyerekekkel együtt, hogy ott volt mindenki, aki csak tudott. Viszont nagyon 
szerencsétlennek tartottuk a halászlé osztással együtt megtartani az egészet. A másik, amit mondani 
szeretnék, hogy én örömmel látom ezt a programtervet. Minden hónapra elég színvonalas, sokrétű, 
színes programok vannak benne. Viszont, ha nem lenne muszály én nem mosnék össze programokat. 
Az augusztus 20-át is, ha azt látjátok, hogy van szervező, van rá ember és meg lehet szervezni 
külön-külön a programokat akkor ne mossuk minden áron össze. Igény van a faluban, egy néhány 
éve szerintem éhesek maradtak az emberek a programokra. A harmadik, amit mondani szerettem 
volna és azzal szerettem volna először kezdeni, hogy nekünk a múlt héten pénteken volt az iskolában 
félév záró értekezletünk és akkor ott gyűjtöttük össze az értekezlet végén a kollégákkal illetve 
Zsoltival a leendő programokat kitérve a szülők terveire is. Zsolti, a telephelyvezetőnk kérésére 
összeírtam, hogy mi mindent hozzak ide, de korábban találkoztunk Zsófival és örömmel láttam, hogy 
mikor kijött a táblázat már benne is vannak az iskolai programok. Köszönjük szépen. Ma és holnap 
vannak a féléves osztály szülői értekezletek, ahol a szülőkkel meg tudják beszélni még a következő 
félévnek a programját, terveit. Majd meg látjuk mit tudunk még hozzátenni, mert kellenek a szülők 
a támogatásunkhoz, amiben ők is tudnak bennünket támogatni vagy mi őket.  
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm.  
 
Körmendi Zsuzsa képviselő: Én csak annyit szeretnék kérdezni, vagy legalábbis kérni, hogy ha 
van rá mód és lehetőség, mert most elég komoly program sorozat áll föl valóban meg talán tavaly is 
volt egy viszonylagos alapja az idei év szervezésének. Én szeretnék kérni a Zsófitól tudom, hogy ez 
így utólag nem, de talán az idei évben már előirányozható lenne, hogy statisztikai kimutatást kérni 
a programokon való részvételi arányokról. Legyen valami viszonyítási alapunk, amiből egy esetleges 
jövő évi szervezésre, hogy mi az érdeklődési kör meg részvételi arány, ami valóban jól bevonja a 
közönséget. Megmaradjon az a vonal is, hogy mi az, ami a közönséget is érdekelné esetlegesen. 
Melyek azok a kulturális programok, ami a falut is érdekli nemcsak mi tervezünk és szervezünk és 
mondjuk a részvételi arány meg alacsony.  
 
Szabó Zsófia: Jó.  
 
Máté Gábor polgármester: Ennek nincs akadálya.  
 
Körmendi Zsuzsa képviselő: Ez csak annak kapcsán, hogy a jövőbeni tudatos szervezésre való 
tekintettel.  
 
Katona Mária képviselő: Az előbb is hangzott el valami hasonló, hogy valamelyik program először 
kis létszámot vonz és utána a következő években fejlődik és egyre többen lesznek.  
 
Körmendi Zsuzsa képviselő: Az egy dolog, de ha nincs statisztikai adatunk, akkor hosszú távon 
sem tudsz tervezni. Éves szinten változik a lakossági összetétel is, változik az emberek érdeklődési 
köre vagy más lesz a kulturális összeállítottsága a közönségnek. Szerintem most már időszerű lenne 
ilyesmit is bevezetni. Lehet, hogy ezelőtt négy évvel sokkal több volt az 50-es korosztály, akiknek 
más az érdeklődési köre. Itt vagyunk 23-ban, rengeteg új lakos van a településen, lehet, hogy 
teljesen más irányba mennek el ezek a kulturális érdeklődések. Szerintem ártani nem árt, ha van 
egy rendezvényünk, akkor nem nehéz megvalósítani ezt.  
 
Sági Mihály képviselő: Nekem teljesen más a véleményem ezzel kapcsolatban. Erről nem lehet 
szerintem statisztikát vezetni, mert az újkenyér ünnepén lehet, hogy lesznek tízen, a diszkón meg 
háromszázan. Melyik statisztika él?   
 
Körmendi Zsuzsa képviselő: Miért kell összevonni a kettőt?  
 
Sági Mihály képviselő: Egy ünnepség sorozat.  
 
Körmendi Zsuzsa képviselő: Nem is egyforma a két rendezvénynek a mivoltja nem vonhatunk 
össze hozzá hasonlóságot. Az augusztus 20-a vagy esetleg egy március 15-ei megemlékezési 
program sorozat teljesen más képet fog mutatni. Nem ezért van szükség számomra a statisztikára. 
Én ezt szeretném, nem kötelező, nem gondolom, hogy nehezen megvalósítható.  
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Szabó Zsófia: Semmi akadálya nincsen, bár nyilván az ember lát a sorok között és igen szívja a 
fogát, hogy azt hittem többen lesznek. Tudat alatt nyilván az ember erre figyel. Nyilván semmi 
akadálya nincsen, ha nem is pontos számmal, de hozzávetőlegesen.  
 
Máté Gábor polgármester: Nincs akadálya, hogy bizonyos információkat gyűjtsünk, ezekből lehet 
levonni következtetéseket. Természetesen nem gondolom, hogy azért vetetted ezt most föl, hogy 
utána abba az irányba menjünk, ahol többen lesznek. Az egy rossz irány lenne azt gondolom. Mindig 
is azon vagyok, hogy nekünk valami olyan dolgot kell hozzátenni, ami pluszt ad az embereknek. 
Azoknak, akiknek van erre hajlandósága. Én azt gondolom lehet ilyen statisztikát csinálni, utána meg 
ránk van bízva, hogy ebből mire megyünk vagy mit kezdünk vele.  
 
Katona Mária képviselő: Én szeretném mondani, hogy elindultunk ezekkel a kultúr programokkal 
jó irányba szerintem. én itt voltam pénteken a Don 80-on, olyan 15-20 ember volt, viszont nem 
mondanám azt, hogy kár volt, mert lehet, hogy vannak olyan emberek, akik nem mennek el a falusi 
nagy vigasságokra viszont erre van igényük. Olvasom itt az összes többit a vízgazdálkodást, 
életmentést, lehet, hogy oda elmegy szívesen az a 15-20 ember a másikra viszont nem megy el. Ez 
két külön dolog, nem összehasonlítható. Adjuk meg a lehetőséget azoknak is akik örömmel eljönnek 
egy ilyen előadást meghallgatni.  
 
Máté Gábor polgármester: Nagyon fontosnak tartom, és ebben egy kicsit következetesebbnek kell 
lennünk majd, hogy a rendezvénynek a felvezetése nem mindegy, hogy hogyan történik. Időben 
jelenjen meg, kellő információ legyen. Például a harang együttesnek a hírverése példaértékű volt. 
Ott nem csak az jelent meg, és erre odafigyeltünk nagyon, hogy lesz egy harangegyüttes a 
templomban ekkor és ekkor hanem fölkerült videó, fölkerültek róla egyéb információk. Egy 
előkészítettség kell ahhoz, hogy az emberek egyáltalán tudják azt, hogy mi az, amire invitálják őket. 
Erre nagyon oda kell figyeljünk, hogy hogyan juttatjuk el a közönséghez a lakossághoz az 
információt, és hogy az időben kerüljön az érintettek elé. Ehhez a témához még? Köszönöm. Aki így 
tovább gondolásra érdemesnek tartja az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
7 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
a Képviselő-testület a következő döntést hozta: 
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következő ülésén a Képviselő-testület napirendre veszi. 
 
Határidő: következő ülés 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Irattár 
 
 
 
3. napirendi pont: Döntés az orvosi ügyeleti tevékenységre vonatkozó finanszírozási 
igényről 
 
Máté Gábor polgármester: Következő napirendi pont, orvosi ügyeleti tevékenységre vonatkozó 
finanszírozási igényéről szóló határozatunk. Igyekeztem minél több információt közölni veletek. Nem 
volt könnyű. Úgy kell kivetni a Szerapiszból információkat és az sem ér ide időben. Úgy tűnik, hogy 
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ez az egész rendszer összeomlás előtt áll. Tudnunk kell, hogy mennyit invesztálunk ebbe a dologba 
és mennyit nem, mert hosszú távon ez nem működtethető tovább. Látható az, hogy az 
önkormányzatok egészen eltérő módon viszonyulnak ezekhez a dolgokhoz. Van, aki nem foglalkozik 
vele, van pénz, fizetünk, amit kérnek és kész. Van, aki azt mondja, hogy minket ez nem érdekel, 
csinálják ahogy akarják nem fizetünk, vagy mondjuk, hogy fizetünk, de mégsem fizetünk. Van, aki 
megmondja nyíltan, hogy nincs pénzem, nem tudom finanszírozni és vagyunk mi, akik állandóan 
akadékoskodunk. Amivel persze a háttérből a többség egyetért maximálisan, de keveset lépnek az 
ügy érdekében. Lényeg az, hogy az én kérdéseimre, amit kaptunk a hónap elején támogatási igényt 
annak se füle se farka nem volt. Én az alapján teljes elutasítást tudtam volna tenni, de nem ebbe az 
irányba megyünk. A feltett kérdéseimet megkaptátok arra a választ is megkaptuk. Én ezeket most 
nem akarnám elemezni. A válaszok nem merítik ki azt az igényt, amit én támasztottam ezekkel 
szemben. Továbbra is bizonytalan információk vannak, bizonyos információk jöttek, bizonyos 
információk nem is felelnek meg egyébként a valóságnak mert nem igaz az, hogy Baks nem fizetett, 
nem igaz az, hogy Ópusztaszer 600 000-ret fizetett. Ez az információ is már azóta jött polgármester 
társaktól. Ezzel együtt azt gondolom, hogy a bizottság egy nagyon jó javaslattal fog előállni, amit én 
is tudok támogatni.  
 
Sági Mihály képviselő: Köszönöm szépen. Én most azt kérném, hogy belemélyedhetünk ebbe a 
témába, de a három bizottsági tagnak három véleménye volt a bizottsági ülésen. Végül egyhangú 
kompromisszumra jutottunk és a következőt javasoljuk a képviselő-testületnek. Mi az elv alapján, 
hogy az orvost ne tegyük ki annak közprédának, hogy ő befizeti a 120 000 forintját mi meg nem 
fizetünk akkor az ő pénze elvesz, mert az orvosnak is hozzá kell havonta járulni 120 000 forinttal. 
Még egy téma, hogy az önkormányzatunknak nincs 2023-ra nincs elfogadott költségvetési terve. Mi 
nem tudunk még a 2023-es számokkal dolgozni, hisz majd valamikor februárban tárgyaljuk első 
olvasatban és március 20-ra kell valahol elfogadni a költségvetési tervünket. A köztes javaslata a 
bizottságnak az, amivel Gábor is végül egyetértett, hogy a jelenleg érvényes költségvetési tervünk 
alapján a 2022-es egy hónapra eső támogatásunkat február 28-ig számlázza ki a Szerapisz és ezt 
utaljuk át nekik. Amikor majd lesz költségvetési tervünk meg akkorra befut majd minden valós 
információ, ha befut, akkor újra tárgyaljuk ezt a témát. Ebben végül mind a három bizottsági tag 
egyhangúlag egyetértett, sőt Gábor is támogatta. Mi azt kérjük, hogy azokat a számokat, amik ott 
vannak előterjesztésbe azt felejtsétek el, hanem a 2022-es évre vonatkozó egy hónapit, ami esik azt 
kettő hónapra számlázza ki és átutaljuk. Így a doktor úr is nem hiába fizeti majd a 120 000 forintját, 
mert a kettő együtt működne, ha működne. Én azt kérném, hogy belemélyedhetünk, nem látom 
nagyon értelmét. Tegyük meg a lakosság érdekében, hogy ne maradjunk ellátatlanok nem mondják, 
hogy nem vagyunk közreműködőek. Aztán majd a központi szervek is mit hoznak egyáltalán az 
ügyelettel kapcsolatban. Köszönöm szépen.  
 
Máté Gábor polgármester: Egy picit, hogy pontosítsam, hogy összegszerűvé tegyük a dolgot. 
Tudjuk azt, hogy a tavaly tavasszal hozott döntésünk és az ősszel hozott döntésünkhöz a kettőnek 
egymáshoz nem sok köze volt. Most mi az őszi döntésünk alapján fizetünk. Az általunk jóváhagyott 
utolsó havi igénylés a mérvadó összeg, amiről beszélnünk kell.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: A számok szintjén ez úgy nézne ki, hogy áprilisi testületi döntés volt arról, 
hogy a 24 órás központi orvosi ügyelet finanszírozására adunk havonta 231 900 forintot. 
Novemberbe, amit kért a Kft., az 1 011 914 forint volt. Már akkor szemet szúrt, hogy hat hónapra, 
mert ugye július 1-től nem fizettük a dolgokat. Egyértelmű volt, hogy ők a járóbeteg szakellátásra 
kért összeggel számoltak az orvosi ügyelet esetében. Ha ezt az 1 011 914 forintot osztjuk el hattal, 
akkor jön ki az összeg, hogy tavaly mennyit is fizettünk év végén. Ezért mondom, hogy szó szerint 
ez lenne a határozati javaslat, hogy Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. 2022. november 9-én kelt ügyiratában 
foglaltakat alapul véve a Kisteleki Térségi Járóbeteg Szakellátó Kft. által végzett 24 órás központi 
orvosi ügyeleti tevékenység ellátására havi 168 652 forint támogatási összeget állapít meg és folyósít 
2023. január és február hónapra vonatkoztatva. Nem szól ez a történet a járóbeteg szakellátás 
finanszírozásáról. A levél, amit a polgármester úr emailjére az igazgató úr válaszolt azzal záródik, 
hogy 2023. január 25-ig meg fogják kapni az önkormányzatok a járóbeteg szakellátásra vonatkozó 
finanszírozási igényt is. Én postába, emailbe én nem láttam. Arra nem adnánk ez alapján pénzt. Az 
még egy következő kör lenne, de ez a 168 000 forint igen-igen elmarad attól a háromszáz valahány 
ezer forinttól, amit itt kérnek.  
 
Máté Gábor polgármester: Javaslatom, hogy jelenjen meg a határozatunkban az és legyen 
kiemelve, hogy a novemberben kért összegre alapozva.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Benne van.  
 
Sági Mihály képviselő: A bizottság is így kérte.  
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Máté Gábor polgármester: Így ezzel adtunk is meg nem is, de kifejeztük a szándékunkat, hogy 
mi pozitívan állunk a dologhoz. Nem lehetetlenítjük el a működést, mert valamilyen finanszírozást 
adunk, de nincs megalapozva az általuk kért összeg. Ezt viszont vegyék tudomásul. Van-e kérdés 
hozzá?  
 
Körmendi Zsuzsa képviselő: Nekem csak annyi kérdésem van, hogy én még mindig nem értem 
ezt. A múltkori ülésen doktor úr elmagyarázta a kérdésemre megkaptam a választ, ezek a tételek, 
lehet, hogy nem rám tartozik, de akkor is kíváncsi vagyok rá, hogy számlázódik ez ki nekünk? Milyen 
jogcímen számlázódik ki? Ha ez államháztartáson kívüli bevétele az egészségügyi szervezetnek ez 
milyen gazdasági tételként jelenik meg nekünk kiszámlázás formájában?  
 
Máté Gábor polgármester: Támogatásként jelenik meg. A rendelési időn kívüli szolgálat az nekünk 
kötelességünk. Itt a plusz nyolc óráról van szó. Ez a Szerapisz és az önkormányzat közötti 
megállapodás, mint támogatásként jelenik meg. Ők ezt bizonyos fokon alátámasztják, nem tudták 
alátámasztani, azért hozunk ilyen döntést. Pillanatnyilag olyan átmeneti állapotok vannak, hogy 
ennél jobb döntést nem tudunk hozni.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Katona Mária képviselő kiment, hat fő van jelen.  
 
Máté Gábor polgármester: Mi próbáljuk a legkorrektebb döntést összehozni, a helyzethez 
igazodva. Tudjuk, hogy ezek nem jó döntések, de nem tudunk jobbat.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: A kötelező önkormányzati feladat úgy van meghatározva, hogy az orvosi 
ügyeleti ellátásról való gondoskodás. Nincs olyan, hogy nappali ügyelet meg éjszakai ügyelet. A 
finanszírozás már más történet. Mi is annak idején, amit 2008-ban kötöttünk Elekes doktor úrral 
szerződést, abban egy mondattal haza van vágva ez az egész téma, hogy részt vesz az ügyeleti 
ellátás megszervezésében. Hogy hogyan, az egy más történet. Hogy ez személyes közreműködéssel 
történik hétköznap nyolc és négy óra között, vagy más orvos bevonásával történik ez a feladat ellátás 
az már ebből nem következik. A finanszírozási oldal már egy másik dolog, hogy a NEAK a tizenhattól 
másnap reggel nyolc óráig történő éjszakai ügyeletet finanszírozza. Attilával is éppen most beszéltük, 
hogy amit ő befizet azért hogy ne ugrasszák föl miközben a váróterem tele van azt is a NEAK 
finanszírozásból fizeti, hiszen Attilának is ha jobban megnézzük igazából nyilván vannak más 
bevételei is, mert vannak díjköteles tevékenységei is, de a NEAK finanszírozásból passzolja tovább 
most már ezt a 120 000 forint körüli összeget, amiről szó van. Az meg már zsebbe nyúlós. Soha 
egyetlen egy kormányszerv sem teszi ezt vizsgálat tárgyává, hogy melyik önkormányzat ennek hogy 
tesz eleget, ki hogyan hajlandó fizetni. Nemcsak, hogy az önkormányzatok hogyan fizetnek, hanem 
az orvosok is, hogyan fizetnek, mert Attila is ezen poszog, hogy azért a balástyai háziorvosok sem 
mutatnak fizetési hajlandóságot, a gyermekorvosok sem mutatják ezt a fizetési hajlandóságot. Senki 
nem foglalkozik azzal, hogy hogyan is működik ez a dolog, ha egyáltalán működik. Köszönöm.  
 
Máté Gábor polgármester: Kérdés?  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Katona képviselő asszony visszaérkezett, heten vannak jelen.  
 
Máté Gábor polgármester: Kérdés? Aki ezt a határozati javaslatot, amit jegyző úr felolvasott 
elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
7 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
a Képviselő-testület a következő döntést hozta: 
 
4/2023.(I.25.)Kt. határozat 
 
Tárgy: Döntés az orvosi ügyeleti tevékenységre vonatkozó finanszírozási igényről 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ 
Nonprofit Kft. 2022. november 9-én kelt ügyiratában foglaltakat alapul véve a Kisteleki Térségi 
Járóbeteg Szakellátó Kft. által végzett 24 órás központi orvosi ügyeleti tevékenység ellátására havi 
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168 652,-Ft, azaz – Százhatvannyolcezer-hatszázötvenkettő – forint támogatási összeget állapít meg 
és folyósít 2023. január és február hónapra vonatkoztatva. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. 
4.) Gazdálkodás helyben 
5.) Irattár 
 
 
 
4. napirendi pont: Lakásbérleti szerződés a Diófa utca 12. szám alatti önkormányzati 
lakásra vonatkozóan 
 
Máté Gábor polgármester: Következő napirendi pont. Zsoltinak mondom, hogy Koszti Tamás tanár 
úr, bemutattuk itt a testületi ülés előtt, én a jelenléted ellenére bemutattalak és elmondtam, hogy 
egy tagunk van és körülbelül ki vagy. Lényeg az, hogy én elmentem vele és a barátnőjével a lakást 
megmutatni. Teljesen el voltak ájulva, hogy milyen jó meg mennyire tetszik nekik. Ők láttak benne 
fantáziát, hogy kiköltözzenek Pusztaszerre, nem beszélve arról, hogy a pályázati előírásnak is így 
maximálisan megfelelünk. Annyi javaslatom lenne, hogy egy olyan szerződést kössünk velük, hogy 
addig amíg a Tamásnak a munkaviszonya itt az iskolánál regnál addig ezt a lakást bérelhetik és 
akkortól fizessenek bérleti díjat, amikor beköltöznek. Ez a lakás még a konyhát, ezt-azt ki kell 
csinosítgatni, össze kell rakni. Legyünk annyira türelemmel, hogy ők ezt szervezzék le, a szegedi 
albérletüket mondják fel, kezdjenek el berendezkedni, hogy mikor már itt laknak akkortól ketyegjen 
a bérleti díj fizetési kötelezettségük. Ennyi a javaslatom.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Úgy formálnám össze, hogy a munkaviszonyának fennállása a Koszti Tamás 
bérlő részére lenne bérbe adva. Az élettársának a beköltözéséhez is természetesen hozzájárul a 
tulajdonos, bérbeadó. A birtok adás napja az a szerződés aláírásának a napja. A bérleti díj fizetési 
kötelezettség a tényleges, életvitelszerű lakás megkezdésekor vagy onnantól kezdve terheli.  
 
Máté Gábor polgármester: A közüzemi számlák a bérleti szerződés aláírásától, mert amikor ott ők 
jönnek-mennek, pakolásznak, már használni fogják. Arról nem beszélve, hogy nem egyik napról a 
másikra megy ez, van átfutási ideje.  
 
Nagy Emese képviselő: Az jutott eszembe, hogy az Icáék el fognak költözni és rajta vannak az 
ügyön. Kisteleken vettek egy házat, amiben most a festők dolgoznak. Ők tervezik, hogy februárban 
a nagyja dolgot elviszik. Májusig minden képpen átadják itt ezt a területet. Nekem jutott eszembe 
az, hogy a mostani védőnőnkkel is beszéltem és most neki is egy olyan élethelyzete alakult ki, ő is 
albérletben van egyébként és augusztusig maradhat ebben az albérletben. Most egyedül maradt az 
albérletben és nem veti el ezt a gondolatot, hogy esetleg ő is kijön Pusztaszerre. Mikor idekerült még 
az volt, hogy az a lakás üres.  
 
Máté Gábor polgármester: Sőt határozottan mondta, hogy nem kíván kiköltözni.  
 
Nagy Emese képviselő: Nincsen ezzel semmi baj, nyilván ketten voltak, ketten fizették az 
albérletet, most egyedül van, megváltozott a helyzet. Ezzel sincsen semmi baj, mert még nem 
döntötte el a fejében, hogy szeretné, csak nekem jutott az eszembe, és természetesen ez nem 
erőszakkal, hogy márpedig ez van és ezt kell elfogadni, hogy kérdezzük meg a Tamást, hogy nem 
jobban szeretnének-e egy kertes, udvaros házat bérbe mint egy lakást. Ha nem lesz tartva, akkor el 
kell adni, mert az üresen nem maradhat. Nyilván a védőnő ha meggondolja magát, és valószínű ő 
nem bírja azt felvállalni, mert egyedül egy nő nem fog ott kertészkedni, meg udvart rendben tartani 
meg belakni egy nagy lakást. Csak ezért jutott eszembe, semmi másért. Még az is lehet, hogy a 
Tamásék úgy megszeretik ezt a helyet, hogy a későbbiekben talán még házat is vennének itt.  
 
Sági Mihály képviselő: Ez a kettő egyáltalán nem függhet össze, hisz most egy bérbeadásról van 
szó. A védőnői lakásra meg van a képviselő-testületnek egy határozata, hogy azt eladjuk. Nem 
hiszem, hogy mai témánk lehet az, hogy azt most tárgyaljuk meg, hogy visszavonjuk az eladást, 
hisz annak meghirdetett ára van. Azt majd májusra javasoltam ezt a napirendi pontot vagy ha 
szükségessé válik hamarabb, hogy azt a határozatunkat akkor semmisítsük meg az eladását. Most 
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pillanatnyilag nem arra, akkor is arra lett volna, ha Icáék maradnak és nem költöznek ki. A kettő 
nem függ össze. Nekem az a kérésem, hogy erről ne tárgyaljunk, itt most a bérbeadásról tárgyalunk.  
 
Máté Gábor polgármester: Egyetértek.  
 
Bitó Zsolt képviselő: Én nem értek egyet. Teljesen más helyzet volt abba az időszakba, amikor azt 
a határozatot meghoztuk. Azt a határozatot más okból is hoztuk meg. Miközben azt kell látnunk, 
hogy Pusztaszernek az idecsalogató és megtartó különös tekintettel a közfeladatot ellátó 
értelmiségnek a képességét azt minimum meg kell tartanunk vagy még emelni is kell. Én azt 
gondolom, hogy ez az, amit Emese javasolt ez kifejezetten az irányba megy, hogy próbáljuk minél 
vonzóbbá tenni a falunkat és én minden képpen ezt nagyon jó ötletnek tartom. Különös tekintettel 
arra, hogy egyáltalán nem elképzelhetetlen.  
 
Sági Mihály képviselő: Nem értettetek meg, most nem erről kell dönteni. A mostani szolgálati lakás 
bérbeadásáról kell dönteni. Én azt javasoltam, hogy azt a lakással, hogy mi lesz azt egy külön 
napirendi pontként kell tárgyalni hisz arra van egy határozatunk azt most idehozni nem hiszem, hogy 
ezzel kellene foglalkozni. A kettő nem működik.  
 
Máté Gábor polgármester: Én nem zárom ezt ki, hogy azt a lakást aztán majd a védőnőnek adjuk 
oda. Foglalkozzunk ezzel a témával, de pillanatnyilag nem voltunk abban a helyzetben, hogy ezzel 
egyáltalán bármit érdemben tegyünk. A lakásnak a bérbeadását meg a minden leszervezését azt 
még nem holnaputánra tervezzük, hanem amikor majd a Tamásék erre tényleg azt mondják, hogy 
akkor indítsuk el ezt a dolgot. Tamáséknak fölvethetjük ezt a dolgot, hogy van itt még egy ilyen ház, 
mit szólnak hozzá. Valamilyen szinten ismerem a Tamást, majd ő nyilatkozik erről, én gyanítom, 
hogy ő nem is mozdulna rá arra, mert nem arra vannak beállva. Arról nem is beszélve, hogy a két 
lakásnak a rezsi fenntartási költsége köszönőviszonyban nincs egymással. Én azt mondom, hogy 
foglalkozzunk ezzel a dologgal a Tamáséknak most adjuk ki ezt a lakást, ezen tudunk módosítani. 
ha onnan kiköltöznek a Gubináék az valószínűleg nehezen lesz lakhatóvá téve általunk. Nagyon 
komoly összegeket bele kellene toljunk, hogy méltó legyen ahhoz, hogy oda újonnan beköltözzön 
valaki. Nem tudom részleteibe menően milyen állapotban van, mihez kellene ott hozzányúlni ahhoz, 
hogy ezt valakinek oda tudjuk adni. Ha a Tamásék látnak benne fantáziát, még azt is el tudom 
képzelni, hogy innen átköltöznek oda.  
 
Sági Mihály képviselő: A képviselő-testület programjába felvettük májusi napirendi pontra a 
mostani védőnői lakás további sorsáról való döntést. Abban nem az van, hogy az eladását, hanem a 
további sorsáról, amikor ott van, hogy kiköltözik. Félreértett mind a kettő, én nem azt mondtam, 
most ugye az van, hogy eladás, de májusban majd kitérünk arra a napirendi pontra, bármit hozhat 
a képviselő-testület. Nem voltál itt amikor ezt betettük a napirendi pontok közé, mert hogy az ott 
megüresedik, további sorsa, nem az van benne, hogy eladás.  
 
Máté Gábor polgármester: A legjobb az lenne, ha a Tamásék megvennék, mert akkor az totálisan 
idekötné őket, a gondunk lemenne róla, bevételünk is lenne vele, mindenki jól jár. Én sem azt 
gondoltam, hogy adjuk el minden áron.  
 
Kósáné Buknicz Mária képviselő: Én azt szeretném mondani, hogy a bizottsági ülésen annak 
idején is, amikor tárgyaltuk ezt, hogy mi legyen a sorsa illetve csak szóba hoztuk, sajnos ott van az 
a de, hogy nagyon sokba kerül annak a felújítása. Az a probléma, hogy bármelyik leendő bérlőnek 
vannak igényei. Ica is mondta, hogy nagyon le van lakva. Azt mondta, hogy legalább annyit rá 
kellene költeni, mint amennyiért eladjuk.  
 
Máté Gábor polgármester: Nincs döntés, a történet bármilyen irányba mehet. Nem köteleződtünk 
el semmilyen irányba viszont valamilyen irányba mennünk kell.  
 
Sági Mihály képviselő: Javaslom, hogy adjuk bérbe a lakást.  
 
Katona Mária képviselő: Én csak annyit szeretnék kérni, hogy fölmerült bennetek, hogy mi lenne, 
ha, lehet, hogy Tamásék is látnak benne fantáziát, akkor még az elején Tamáséknak mondjátok el 
ezt az ötletet, mert Tamásék már az átfestést tervezik. Ha elkezdenek festeni, akkor még 
nehezebben fogják ott hagyni.  
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm, hogy mondod. Tennék még ehhez hozzá valamit. Régebben 
úgy volt, hogy amikor elhagyja a lakást, akkor tisztasági festést kell csinálni. Semmi értelme a 
tisztasági festésnek, mert abban általában köszönet nincs, aki meg újonnan beköltözik az meg újra 
elkezd festegetni ezt-azt. Én most a Tamáséknak is azt mondtam, hogy ugyan két éve lett kifestve 
a lakás. A Tímeától nem kértük, hogy csináljon tisztasági festést, viszont tőlük sem fogunk ilyet 
kérni. Ha ők még mielőtt beköltöznek festeni akarnak festhetik, de el fogom nekik mondani, hogy 
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fölmerült ez a dolog, gondolják meg. Én ezt a lépést akkor tartanám jónak, ha látnak benne fantáziát 
és megveszik. Az, hogy ők beköltözzenek a lehető legrosszabb döntés lenne részükről. Minden 
képpen a Tamáséknak ezt én föl fogom dobni, hogy fölmerült ez a dolog, gondolkodjanak rajta. Az 
sem baj, ha beköltöznek oda és utána döntenek úgy, hogy megveszik. Köszönöm. Van-e kérdés?  
 
Körmendi Zsuzsa képviselő: Fölmerült itt, hogy mennyire lelakott állapotban van vagy lehet az 
épület. Vannak más önkormányzati tulajdonban lévő lakások is, amik azért nem olyan lelakott 
állapotban vannak. Ezt hol tudjuk szabályozni vagy követni vagy kinek a kötelessége, kinek mennyi 
szerepe van ezekben, hogy ezeknek a lakásoknak az állaga ne amortizálódjon ennyire. Mennyi az 
önkormányzat kötelessége meg mennyi a bérlő kötelessége. Lehet, hogy ezt érdemes lenne egy 
kicsit áttárgyalni egy másik ülésen.  
 
Máté Gábor polgármester: Ez rendezve van. majdnem 100 éves épület, nagy elvárások nem 
lehetnek. Vannak viszonyulások hozzá. Van, aki a bérlakásban is szereti jól érezni magát, és odateszi 
magát. A saját érdeke, hogy különböző dolgok legyenek. Van, aki meg ezzel annyira nem foglalkozik. 
Nincs annyira lepusztulva, de ha kiköltöznek nem lehet azonnal beköltözni oda valakinek. Komolyan 
bele kell nyúlni ott a dologba. Nem ázik be, nem mállik a vakolat, nem olyan katasztrófa állapotú ez, 
mint ahogy az Icáék időnként beállították. Köszönöm. Aki ezt az előbb említett szerződés megkötését 
javasolja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
7 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
a Képviselő-testület a következő döntést hozta: 
 
5/2023.(I.25.)Kt. határozat 
 
Tárgy: Lakásbérleti szerződés a Diófa utca 12. szám alatti önkormányzati lakásra vonatkozóan 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete lakásbérleti szerződést köt Koszti 
Tamással a Diófa utca 12. földszint 2. szám alatti önkormányzati lakásra vonatkozóan az alábbi 
lényeges pontokkal: 
- a bérleti szerződés Koszti Tamásnak a Szent Miklós Katolikus Általános Iskola és Óvoda 
munkáltatónál fennálló munkaviszonyának időtartamára szól; 
- a Képviselő-testület hozzájárul ahhoz, hogy a bérleménybe Koszti Tamás élettársa beköltözzön és 
bejelentkezzen; 
- a birtokba adás napja a szerződés aláírásának napja legyen, ettől az időponttól a bérlő jogosult 
felújítási, lakberendezési munkálatokat végezni; 
- a közüzemi fogyasztás díjának viselése a bérlőt a birtokba adás napjától terheli, bérleti díj fizetési 
kötelezettsége azonban a bérlőnek akkor keletkezik, amikor ténylegesen, életvitelszerű ottlakás 
formájában a bérleményt használatba veszik. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a fentieknek megfelelően megszövegezett 
szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Koszti Tamás 
4.) Gazdálkodás helyben 
5.) Irattár 
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5. napirendi pont: A Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási 
Megállapodásának módosítása 
 
Máté Gábor polgármester: Ötödik napirendi pont, jegyző úr felvezeti.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Tavaly ősszel elfogadta a tisztelt képviselő-testület a Dél-alföldi Térségi 
Hulladékgazdálkodási Társulásnak a társulási megállapodásának egy módosítását meg az egységes 
szerkezetbe foglalását. Be is nyújtotta a munkaszervezetük a kincstárhoz átvezetésre ezt a dolgot. 
A kincstár meg természetesen önhatalmúlag ezt visszadobta, tekintettel arra, hogy egy 2019 őszi 
társulási tanács határozatba foglalt módosításokat sem fogadott el minden önkormányzat, sőt 
gyakorlatilag egy se így nem tudja átvezetni a kért módosításokat. Most kéri a társulás, hogy akkor 
ezt a 2019 évi módosításokat is fogadjuk már el így visszamenőleg. Valóban kicsit zizi a történet, én 
ezt így nem egészen értem. 2019-ben is már bizonyos törvényességi felhívásoknak próbált 
megfelelni a társulás, illetőleg már ott volt egy ilyen székhely módosítás. A gesztor település is más 
lett, nem Deszk, hanem Szeged székhellyel működik a továbbiakban a dolog. Nem látom semmi 
akadályát annak, hogy ha már tavaly elfogadtuk egységes szerkezetbe foglalt verziót, egy korábbi 
időállapotnak megfelelő módosításokat ne fogadna el a testület anélkül, hogy ezt rendelkezésre 
bocsátottuk volna.  
 
Máté Gábor polgármester: Formaiság az egész. Kérdés? Aki elfogadja, kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
7 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
a Képviselő-testület a következő döntést hozta: 
 
6/2023.(I.25.)Kt. határozat 
 
Tárgy: A Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Megállapodásának módosítása 
 

HATÁROZAT 
 
Figyelemmel a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsának 
57/2019.(09.30.)TT határozatában foglaltakra Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete az előterjesztéssel egyező tartalommal jóváhagyja a Dél-alföldi Térségi 
Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Megállapodásának módosítását, és a Dél-alföldi Térségi 
Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Megállapodásának a módosításokkal egységes szerkezetbe 
foglalt szövegezését. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás munkaszervezete 
4.) Irattár 
 
 
 
6. napirendi pont: Polgármester tájékoztatója két ülés közötti időszak eseményeiről 
 
Máté Gábor polgármester: Következő napirendi pont, a polgármester tájékoztatója. 
Munkástelepet elég jól kiveséztük, arról nem akarok már tovább beszélni. Amit szerettem volna azzal 
kapcsolatosan elmondani azt a rendezvénytervnél elmondtuk. Közvilágítással kapcsolatosan 
népszerűek lettünk a közmédiában. Én tegnap délelőtt összeállítottam a nevetekben és bocsánat, 
hogy veletek utána nem egyeztettem, de szerettem volna, ha ez minél előbb kimegy és 
megelőlegeztem a bizalmatokat magam felé, hogy nem mondtam olyan dolgokat a nevetekbe, amit 
ne tudnátok vállalni. Ha mégis úgy van akkor az elnézéseteket kérem. Fontosnak tartottam, mivel 
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több médium keresett telefonon így-úgy, és úgy gondoltam, hogy a lakosság felé. Egyébként is 
szerettem volna még az egész beindítása előtt egy ilyen információs közlést küldeni, de sokkal 
gyorsabban jött be. Viszont jó, hogy most csináltuk ezt meg, mert most már egy hónapos tapasztalat 
után tudtam reagálni a dolgokra. Tegnap éppen amikor írtam ezeket a dolgokat akkor jött az újságíró 
is. Már úgy jött be hozzám, hogy a faluban már megtette a köröket. A mai újságban meg is jelent 
róla egy cikk, nagyon korrekt és nagyon rendben van azt gondolom. Példaértékű lett a cikk. A mi 
írásunk később került a lakossághoz és olyan, mintha már ahhoz igazodva lenne. A lakosság az én 
írásom ellenére is korrektül és higgadtan viszonyult ehhez a dologhoz. Tárgyalást folytattam a 
ledesítéssel kapcsolatosan. 20 000 000 forint nettó érték az, ahonnan indul ez a történet. Terveztetni 
kell és mint kiderült, amit a Démász részéről ők egy szolgáltatás módosítást fizettetnének meg velünk 
a felújítás által kihelyezett lámpatestek nem képeznék az önkormányzat tulajdonát. Továbbra is az 
ő tulajdonuk lenne. Az esco finanszírozás 8 évnél rövidebb nem lehet. Ilyen 50 000 000 forintot 
kellene a nyolc év alatt visszafizetnünk a 20 000 000 forintra. Ezt én nem tartom túl jónak. Viszont 
az első lépés minden képpen az, hogy valamilyen terv készüljön erre, amire utána árat lehet 
kalkulálni vagy költségvetést lehet tenni. Erre kértem a Démászt is meg egy általam kompetensnek 
ítélt személyt, hogy javasoljon számunkra mérnököket, akiktől árajánlatot kérnék a tervezésre és 
utána megbíznánk egy mérnököt hogy tervezze meg nekünk a közvilágítás átalakítását és ennek egy 
költségvetését állítson össze. Azt tudni kell, hogy 14 000 000 forint a világítás normatív támogatása. 
A számításokat láttátok, ami excel táblába küldtem. Eddig is ennyi volt, ami fent marad az egyéb 
más olyan költségekre tudtuk elhasználni, amit viszont a normatíva nem fed le. Továbbra is fontos 
az, hogy takarékosan legyünk, mert az ebből fennmaradó összeg láthatóan 7 000 000 forint marad 
belőle, az felhasználható továbbra is olyan célokra, ami az önkormányzat működését támogatja. 
Viszont rezsitámogatásként kaptunk plusz 17 000 000 forintot. Ezt lehet szolgáltatásra költeni, 
energia szolgáltatásra. Most azon vagyunk, hogy hogyan tudjuk a ledesítést ebből a pénzből 
megoldani. Pillanatnyilag erre van egy-két-három hónapunk, hogy ezt kitaláljuk, hogy ez  ne 
fejlesztési költségként jelenjen meg hanem szolgáltatásként. Azt mondták a Démásznál is, hogy erre 
vannak technikák. Ott is azt mondták, hogy az első lépés az, hogy legyen egy mérnökünk, akivel ezt 
a dolgot el tudjuk indítani. Ha sikerülne elérni azt, hogy ezt az összeget vagy valamilyen ügyes 
technikával vagy teljesen nyíltan fejlesztésre fordíthatnánk akkor eleve a terveket úgy oldanánk 
meg, hogy blokkonként külön legyen megtervezve, hogy addig tudjunk nyújtózkodni ameddig a pénz 
tart. ne kelljen még innen-onnan kölcsönt vagy önerőt biztosítani rá, hanem a rendelkezésre álló 
keretekből tudjuk ezt megoldani, mondjuk a 17 000 000-ból. Legfeljebb egy-két szegmens kimarad, 
azt majd egy következő lépésben oldanánk meg. Pillanatnyilag itt tartunk ebben a témában. A 
mérnököknek a holnapi napon fogom elküldeni majd az ajánlatkérést a magunk részéről. Ha 
pontosabb információ lesz akkor ezt majd fogom a szokásos módon közölni felétek. A könyvtárral 
kapcsolatosan a Tamás vállalta a könyvtár működtetését. A munkaszerződést meg kell majd vele 
kötni. Én már fölvettem a Somogyi könyvtárral a kapcsolatot hogy a Tamással egyeztessék a 
feladatokat és a felkészítését tegyék meg a könyvtár működtetésére. A hét elején a Megyei 
Önkormányzat alelnöke, Csáki Béla volt nálam. Tervezve van egy Baks, Csanytelek, Tömörkény, 
Pusztaszer, Ópusztaszer vonatkozásában egy kerékpáros útnak a fejlesztése. Nem kerékpár úr, 
hanem kerékpáros közlekedés fejlesztése. Ami megálló pontokat, szerviz pontokat foglalna magába 
és Pusztaszert is érintené ez a történet. Különböző látványosságokat, beszerzési lehetőségeket 
fűznének rá erre a dologra, ahol online is információt lehetne szerezni akár útközben is. Megálló 
pontokat jelölnének ki vagy építenének ki ahol szerszámok, különböző egyéb dolgok, amik a 
kerékpáros túrázás közben szükség lehet, ilyenek elérhetők. Én megmutattam neki a Hétvezér 
emlékművet, a Pusztabíró házát, az is lehetne egy ilyen bázis vagy legalábbis egy elérhető pont. 
Ugyanígy az Arborétumot mutattam, szintén egy olyan hely, ahol egy kerékpáros megállóhelyet 
lehetne létesíteni. Gondolkodtam vizes blokkok kialakításában, az nagyon jó jönne ha az 
Arborétumban tudnánk vizes blokkot meg egyáltalán bevinni áramot meg vizet mert ott van mellette 
csak be kellene kötni. Ennek elég jelentős költsége van és akkor lesz érdemes ezekkel foglalkozni, 
ha ott valamilyen épület is meg tudna valósulni. Ebbe az irányba mentünk illetve itt a Pálya söröző 
parkolóján túli rész ami önkormányzati terület még ott merült fel, hogy esetleg ilyen szerviz pontot 
is kiépíteni. Nagyon képlékeny még ez a dolog, ezt csak így információként mondom, hogy 
gondolkodik a megye ilyen dolgokban. A múlt héten megkeresett Fehér Attila az LMP megyei 
vezetője, hogy a megyébe látogat Bakos Bernadett az országgyűlési képviselője az LMP-nek. 
Szívesen fogadtam, itt egy jó két órát beszélgettünk. Nagyon szimpatikusak voltak és sokat 
beszélgettünk egyrészt a közvilágításról a pusztaszeri viszonyuláshoz a környezethez, ehhez-ahhoz, 
politikához stb. Arra nem annyira volt idő, hogy bejárjuk a falut, de azzal mentek el, hogy vissza 
akarnak jönni, mert arra is kíváncsiak lesznek. A fogorvosok vonatkozásában, ha már Marika 
fölvetette ezt a múltkor. Van információ. Úgy tűnik, hogy a fogorvosok hatalmas lehetőséget és 
pénzhez jutási akciót látnak abban, hogy úgy jelenik meg pályázat és egyébként a fogorvosi 
praxishoz jutás, hogy letelepedési pályázat keretében. Eddig bármelyik utóbbi időben megjelent 
fogorvos három ilyen megkeresés volt, ebből kettő kifejezetten ezzel indított. Én mondtam, hogy ezt 
nekik kell megoldani, nem az önkormányzatnak. Volt egy másik, aki január 31-re ígérte a személyes 
látogatást, de tegnap visszamondta a dolgot, mert rájött, hogy ez nem az, amire ők gondolnak, 
illetve úgy tűnik, hogy nem a betegek ellátása a fő cél, hanem a pénzszerzés. A Nacsa Zsolt, aki 
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Szentesről látogatott ide, felé elküldte Tibor a különböző feltételeket, ahhoz hogy ő egyáltalán 
labdába tudjon rúgni. Nem az általunk támasztott igényeket, hanem ami maga a praxisnak az 
alakításához kell. Azóta itt megrekedt a történet. Van-e kérdés a beszámolómhoz? Aki elfogadja a 
beszámolómat, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 7 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
7 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
a Képviselő-testület a következő döntést hozta: 
 
7/2023.(I.25.)Kt. határozat 
 
Tárgy: Polgármester tájékoztatója két ülés közötti időszak eseményeiről 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a polgármester tájékoztatóját a 
két ülés közötti időszak eseményeiről. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Irattár 
 
 
 
7. napirendi pont: Kérdések, bejelentések 
 
Máté Gábor polgármester: Következő napirendi pont, kérdések és bejelentések.  
 
Kósáné Buknicz Mária képviselő: Két kis apróság, nem olyan nagy valami. Az első, hogy azt kérik 
többen a faluból, hogy bármi történik, mint például ez a világítás, ilyen nagyobb dolgok, akkor az 
internetes tájékoztatást igényelnék.  
 
Máté Gábor polgármester: Naprakészek vagyunk ebben. Nem értem, hogy mit szeretnének. Az jó 
lenne, ha elmondanák, hogy mi az, amit hiányolnak. Szinte naponta teszünk föl információkat. 
Köszönöm.  
 
Kósáné Buknicz Mária képviselő: Egy másik egy ilyen, hogy CIEB csereprogram. Lakossági led 
csereprogram és az önkormányzatnak. Én úgy vettem ki a programból, ahogy elolvastam, hogy az 
önkormányzatnak kell szerződést kötni és az önkormányzatra hivatkozva kell jelentkezni az 
embereknek és akkor fölmérik, hogy egy lakásban hány ingyenes led égőt kapnak egy-egy család.  
 
Máté Gábor polgármester: Nincs információm erről. Küldd át, de nagyon gyanús. Nézzük meg és 
amennyiben látunk benne fantáziát és biztonságosnak értjük akkor menjünk neki.  
 
Körendi Zsuzsa képviselő: Beszéltük a tavalyi évben, fölmerült a kérdés, hogy nem lehetne-e a 
kinti buszmegállóhoz kerékpártárolót?  
 
Máté Gábor polgármester: Csinálni fogunk. Idő kérdése csak meg kapacitásban, meg egyáltalán, 
hogy jön össze a dolog, de meg fogjuk oldani tavaszig. Egy dolgot elfelejtettem a beszámolóba, most 
jutott eszembe. Megint volt fásítási program. Hétfőn 10 órakor nyílt meg a rendszer, 10:01 perckor 
már nem lehetett rámozdulni, amire rámozdultunk már nem volt. Amire újra rámozdultunk három 
másodperc múlva nem volt. Erika éjjel 2 órakor is rámozdult, gyanús, hogy lezsírozott dolgok vannak. 
Azt mondtam Erikának, hogy engedje el, nem fásítunk.  
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Sorszám Tárgy Határidő 
1/2023.(I.25.)Kt. határozat Napirendi pontok elfogadása azonnal 
2/2023.(I.25.)Kt. határozat A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve azonnal 
3/2023.(I.25.)Kt. határozat Pusztaszer Községi Önkormányzat 2023. évi 

rendezvényterve 
következő 
ülés 

4/2023.(I.25.)Kt. határozat Döntés az orvosi ügyeleti tevékenységre 
vonatkozó finanszírozási igényről 

azonnal 

5/2023.(I.25.)Kt. határozat Lakásbérleti szerződés a Diófa utca 12. szám 
alatti önkormányzati lakásra vonatkozóan 

azonnal 

6/2023.(I.25.)Kt. határozat A Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási 
Társulás Társulási Megállapodásának 
módosítása 

azonnal 

7/2023.(I.25.)Kt. határozat Polgármester tájékoztatója két ülés közötti 
időszak eseményeiről 

azonnal 

 







……/2023.(………)Kt. határozat 
 
Tárgy: A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve 
 

HATÁROZATI JAVASLAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2023. évi munkatervét az alábbiak 
szerint határozza meg: 
 

Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

2023. évi 
 

MUNKATERVE 
 
A képviselő-testületi ülések állandó napirendi pontja: 
 
Polgármester beszámolója a két ülés közötti fontosabb eseményekről, valamint a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról. 
 
Február 
 
1.) A községi Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezet első olvasatban 

történő tárgyalása 
2.) A polgármester 2023. évi szabadság-ütemezési tervének jóváhagyása 
3.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2023. évi közművelődési szolgáltatási terve 
 
Március 
 
1.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 
2.) Adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek költségvetési évet követő 

három évre várható összegének megállapítása 
3.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2023. évi összesített közbeszerzési tervének jóváhagyása 
4.) A Szegedi Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2023. évi beszámolója 
5.) Mezőőr beszámolója 
 
Április 
 
Csengele Község Önkormányzata Képviselő-testületével együttes ülés keretében tárgyalva 
 
1.) A Kisteleki Rendőrkapitányság beszámolója Csengele és Pusztaszer Község 2022. évi 

közbiztonságáról 
2.) Jegyző beszámolója a Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi működéséről 
 
Május 
 
1.) Csongrád Megyei Kegyeleti Kft. beszámolója 
2.) Pusztaszer község 2022. évi belső ellenőrzéséről szóló éves összefoglaló jelentés megtárgyalása 
3.) A 2022. évben önkormányzati támogatásban részesült civil szervezetek pénzügyi beszámoltatása 
4.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról 
5.) Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkájáról 
6.) Beszámoló a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás 2022. évi munkájáról 
 
Június 
 
1.) Beszámoló a Szent Miklós Katolikus Általános Iskola Pusztaszeri Telephelye munkájáról 
2.) Beszámoló a Kisteleki Óvoda, Bölcsőde és Mini Bölcsőde Csizmazia György Tagóvodája 

munkájáról 
3.) Beszámoló a háziorvos munkájáról 
4.) Beszámoló a fogorvos munkájáról 
5.) Fogorvos megbízási szerződésének meghosszabbítása 
6.) Beszámoló a védőnő munkájáról 
7.) A Somogyi Károly Városi és Megyei Könyvtár szakmai tájékoztatója 



8.) Beszámoló a Kistelek Környéki Települések Többcélú Társulása 2022. évi költségvetésének 
végrehajtásáról 

9.) Beszámoló a Térségi Intézményi Társulás 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról 
 
Augusztus 
 
1.) A helyi szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálata az iskoláztatási célú 

települési támogatás nyújtásának lehetősége szerint 
2.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2023. évi szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó 

támogatásra irányuló pályázaton saját forrás vállalása (a pályázat kiírása esetén) 
 
Szeptember 
 
1.) Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2024. évi 

fordulójához 
 
Október 
 
1.) Rendelet-alkotás a szociális célú tüzelőanyag juttatásáról 
2.) Megbízási szerződés Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi belső ellenőrzési feladatainak 

ellátására 
3.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2024. évi ellenőrzési programjának és a 2024. évi ellenőrzési 

terv időrendi táblázatának elfogadása 
 
November 
 
1.) A helyi szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálata a fűtési célú települési 

támogatás nyújtásának lehetősége szerint 
2.) Beszámoló a helyi adóztatásról 
3.) Közszolgáltatási szerződés a „PUSZTA-SZEM” Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-vel 
4.) Zárt ülés: Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázatra benyújtott egyedi 

kérelmek elbírálása 
 
December 
 
1.) Közmeghallgatás 
 
 
Határidő: folyamatos 
 
Felelős: Máté Gábor polgármester 
 
A határozatot kapja: 
1.) Máté Gábor polgármester 
2.) dr. Jaksa Tibor jegyző 
3.) Képviselő-testület tagjai 
4.) Munkaterv szerint érintettek 
5.) Irattár 



Időpont Rendezvény Helyszín Szervező
4. Farsangi Torna lábtoll-labda verseny Sportcsarnok PISZE

17. Iskolai farsang Sportcsarnok Iskola
18. Farsangi táncház Sportcsarnok Törő Kriszta, Ópusztaszer

Fenntartható vízgazdálkodás, Balogh Péter előadása PMHIV Önkormányzat

Március 15-i ünnpeség Sportcsarnok Iskola
Mindenki az életével játszik - Pintér József balesetmegelőzési előadásaPMHIV Önkormányzat

Jenő és Lujza - Szatymazi Színkör előadása Sportcsarnok Ökormányzat
22. Szülők bálja Sportterem Önkormányzat

1. A munka ünnepe Munkástelepen Munkástelep Önkormányzat
Pusztaszeri Arborétumfutás
Szabó "Dobár" László Petanque Emlékverseny Sportpálya PISZE
TEQBALL verseny Sportterem PISZE

20. Honfoglaló-kupa Sakkverseny Sportterem Sági Mihály
27. Óvodai ballagás

Gulyás László Vándormuzsikus előadása Templom Önkormányzat
Iskolai gyereknap Sportpálya SZMK, Ökormányzat

16. Iskolai ballagás Iskola Iskola

Július Koncert Templom Önkormányzat

20. Új kenyér ünnepe, traktoros találkozó Önkormányzat, Ocskó Tamás
Szent István-kupa Petanque verseny Sportpálya PISZE
TEQBALL verseny Sportpálya PISZE

Lovasnap Focipálya Lovasegyesület
Anonymus nyomában - Horváth Gábor előadása PMHIV Önkormányzat

Október 23-i ünnepség Sportcsarnok Iskola
23. Salakpályás Vándorkupa Petanque verseny PISZE
31. Tökfaragó verseny Piactér SZMK

Márton nap Sportcsarnok Óvoda
Kertész László Emléktorna Focipálya Kertész Dániel

Szilveszter-kupa lábtoll-labda verseny Sportcsarnok PISZE
Falukarácsony Sportcsarnok Önkormányzat
Mikulás-futás PISZE
Gemma énekegyüttes koncertje Templom Önkormányzat
Táncház Sportcsarnok Önkormányzat
Advent Sportcsarnok Önkormányzat

Június

2023. évi rendezvényterv

Február

Március

Április

Május

Augusztus

Szeptember

Október

November

December
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info@pusztaszer.hu

Feladó: Máté Gábor <polgarmester@pusztaszer.hu>
Küldve: szerda 2023. január 11 9:14
Címzett: Buknicz Mária; Máté Gábor ipad; Hivatal; Sági Misi; Körmendy Zsuzsi; Katalin 

Katona; Bitó Zsolt priv.; Kovácsné Rózsika; Emese Nagy
Tárgy: Fwd: Fwd: 2023 évi ügyeleti támogatás

Kedves Képviselők! 
 
A Szerapisz által benyújtott kérelmet alkalmatlannak tartom a korrekt és felelős döntéshozatalra. Ezért az alábbi 
levelet küldtem Nagy Zsoltnak. 
 
Üdvözlettel: 
 
Máté Gábor 
 
-------- Továbbított üzenet --------  

Tárgy: Re: 2023 évi ügyeleti támogatás 
Dátum: Wed, 11 Jan 2023 09:00:01 +0100 
Feladó: Máté Gábor <polgarmester@pusztaszer.hu> 

Címzett: Titkárság - Kistelek Térségi Járóbeteg Szakell. Kft. <titkarsag@szerapisz.hu> 
 
 
Tisztelt Igazgató Úr! 
 
A 24 órás ügyeleti támogatás kérelemmel kapcsolatban az alábbi észrevételeket teszem: 
 
A 2017 előtti években lényegesen több információt kaptak az önkormányzatok a támogatási döntésükhöz. Mivel 
Pusztaszer vonatkozásában jelentős az igénynövekedés, hiányolom a következő alátámasztó adatokat: 

1. Az indoklásból nem derül ki, hogy a NEAK-tól mennyi támogatásra számít a szolgáltató.  
2. Van-e, várható-e bármilyen más jellegű bevétele erre a célra a Szerapisznak, és ha van, akkor az mennyi? 
3. Az ebből kalkulálható hiány fedezésére mekkora összeggel járulnak hozzá az érintett háziorvosok? 
4. Nem derül ki, hogy végül tavaly volt-e olyan önkormányzat, aki nem teljesítette a Szerapisz által kért 

támogatást. 
5. A kérelem Bakssal is számol. Amennyiben idén Baks - vagy ha esetleg más is - az előző évek tapasztalata 

szerint kiszáll a rendszerből, akkor mi történik az így keletkezett  hiánnyal? (2 192 244 Ft esetleg 5 497 728 
Ft)  

6. Ha Baks mellett másik önkormányzat is hasonlóképpen dönt, mi történik a háziorvos addig jóhiszeműen 
befizetett hozzájárulásával és az addig fedezetlenül elvégzett szolgáltatással? (lásd a 8. pontot) 

7. Javaslom, hogy a támogatási igény kidolgozása - ha egyáltalán lesz még ilyen - a jövőben októberben 
történjék meg, mert jelen rendszerben az önkormányzatok döntéséig a levegőben lóg a januári esetleg a 
februári működés finanszírozása és szolgálati területei. 

8. Az orvosoktól várt támogatásnak mindaddig nincs értelme, amíg az önkormányzatok meg nem hozzák a 
döntést, mert a kettő csak együtt működőképes. Megjegyzem, hogy a háziorvosoknak jelentős szerepe lehet 
a korrekt megítélésben, ha a képviselő-testületek velük egyeztetve hoznak döntést. 

9. Ismerve az önkormányzatok egyre szűkösebb anyagi mozgásterét, az ügyeleti támogatási igényről a 
járóbetegellátás támogatási igényével együtt (ha lesz ilyen?) tudunk döntést hozni. Erről nem kaptunk 
információt. 

Kedves Igazgató Úr! 
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Képviselő-testületünk felelős döntéséhez kérem, a fent jelzett kérdéseim, felvetéseim átgondolását és 
megválaszolását!  

Jelzem, jelen levelemet elküldöm az érintett polgármestereknek is. 

Üdvözlettel: 

Máté Gábor 

 

2023. 01. 10. 8:41 keltezéssel, Titkárság - Kistelek Térségi Járóbeteg Szakell. Kft. írta: 

Tisztelt Polgármester Úr!  

 Mellékelten megküldjük  2023.  évi ügyeleti támogatási igényünket,  kedvező 
elbírálásukban bízva. 

 

Tisztelettel: 

Dr. Nagy Z. Zsolt 
ügyvezető igazgató  
--  
Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. 
6760 Kistelek Kossuth u 19. 
Cégjegyzékszám: 06-09-014780 
Céget Nyilv. Bíróság: Szegedi Törvényszék Cégbírósága (6722 Szeged, Tábor 
u. 4.) 

 
 

Személyes adatainak v édelme  
érdekében a Microsoft Office  
megak adályozta a kép  
auto matiku s letöltését az  
internetről.

 

Vírusmentes.www.avast.com 

 











57/2019. (09. 30) TT. sz. 

H a t á r o z a t  

 

A Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta: 

 

„Tájékoztatás a Csongrád Megyei Kormányhivatal CS/B01/4695-8/2019. számú 

törvényességi felhívásáról, valamint a CS/B01/04695-2/2019. számú törvényességi felhívás 

alapján meghozott intézkedésekről” 
 

c. előterjesztést. 

 

A Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsa az előterjesztést 

megvitatta, és a Társulás Társulási Megállapodásában foglalt szavazati arányok 

figyelembevételével alábbi határozatot hozta: 

 

 

1./ A Társulási Tanács elfogadja a határozat mellékletét képező, a Kormányhivatal 

észrevételeinek, valamint a hatályos jogszabályoknak megfelelően módosított Társulási 

Megállapodást. 

 

2./ A Társulási Tanács felkéri a Társulás tagönkormányzatait, hogy az elfogadott Társulási 

Megállapodást a soron következő képviselő-testületi ülésükön fogadják el azzal, hogy 

a Társulási Megállapodás módosításának elfogadásáról szóló határozatot a 

Társulás levelezési címére (6728 Szeged, Városgazda sor 1.) legkésőbb 2019. 

december 31. napjáig küldjék meg. 

 

3./ A Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás módosított Társulási 

Megállapodása a Társulás tagönkormányzatainak képviselő-testületi elfogadását 

követően visszamenőleges hatállyal, 2019. szeptember 30. napján lép hatályba. 
 

 

A határozatról szóló jegyzőkönyvi kivonaton értesítést kapnak: a tisztségviselők, a Társulási 

Tanács elnöke, tagjai, Pénzügyi Bizottsága.  

 

 

 

 Dr. Botka László sk. 

 Társulási Tanács Elnöke 

 

 

 

 

  



57/2019. (09. 30.) TT. sz. határozat melléklete 
 

TÁRSULÁSI MEGÁLLAPODÁS 
(egységes szerkezetben) 

 

ÖNKORMÁNYZATOK TÁRSULÁSÁNAK LÉTREHOZÁSÁRA ÉS 

MŰKÖDTETÉSÉRE 
 

Preambulum 

 

A társulás tagönkormányzatai rögzítik, hogy közfeladataik ellátására, valamint Szeged 

Önkormányzata és a régióhoz tartozó Önkormányzatok között 2002. márciusában létrejött 

Konzorciumi szerződés végrehajtására, az ott írt célok megvalósítására megállapodtak az EU 

által támogatott regionális hulladékgazdálkodási együttműködésben, a 

hulladékgazdálkodáshoz kapcsolódó feladataik és tevékenységük koordinálásában, a Szeged 

Regionális Hulladékgazdálkodási Programja elnevezésű ISPA/Kohéziós Alap projekt 

rekultivációs programjának megvalósítása érdekében létrehozandó közszolgáltatói vagyon 

tulajdonlása és üzemeltetése, továbbá egyéb környezetvédelmi fejlesztések közös 

megvalósításában, melynek céljából önálló jogi személyiséggel rendelkező, közös alapítású 

önkormányzati társulást hoznak létre, melynek működése és fenntartása közös. A társulásban 

részt vevő önkormányzatok rögzítik továbbá, hogy jelen társulás által a társulás megalakulását 

követően benyújtott környezetvédelmi pályázatok a rekultivációs kötelezettségek teljesítését 

segítik elő. 

 

Magyarország Alaptörvényének 32. cikk (1) bekezdés k) pontjában, valamint a Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv.) 87.§-ban 

biztosított társulási jog alapján a térség hulladékgazdálkodási feladatainak korszerűbb, 

hatékonyabb ellátása érdekében a részt vevő önkormányzatok képviselő-testületei és 

közgyűlése, mint alapító tagok önkéntes és szabad elhatározásukból, egyenjogúságuk 

tiszteletben tartásával, a kölcsönös előnyök és arányos teherviselés alapján az Mötv. 13. § (1) 

bekezdésének 19. pontjában, valamint a hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV. törvényben 

foglalt hulladékgazdálkodási feladataik és a környezetvédelmi közös projektek végrehajtásában 

– figyelemmel az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény (a továbbiakban: Áht.) 

rendelkezéseire - jelen társulás keretében együttműködnek. 

 

 

I. ÁLTALÁNOS RENDELKEZÉSEK 
 

1.) A Társulás neve: Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás (a 

továbbiakban: Társulás) 
 

2.) A Társulás székhelye:  6772 Deszk, Tempfli tér 7. 
 

A Társulás telephelyei: 6728 Szeged, Városgazda sor 1.  

    6720 Szeged, Széchenyi tér 11. 
 

3.) A Társulás tagjainak (a továbbiakban: Tag, együtt: Tagok) neve, székhelye, 

képviselője: 
 

1 Algyő Nagyközség Önkormányzat   Molnár Áron polgármester  



Székhelye: 6750 Algyő, Kastélykert u. 40. 

2 Ásotthalom Nagyközségi Önkormányzat   Toroczkai László polgármester  
Székhelye: 6783 Ásotthalom, Szent István tér 1. 

3 Baks Községi Önkormányzat    Búza Zsolt polgármester  

Székhelye: 6768 Baks, Fő u. 92. 

4 Balástya Községi Önkormányzat   Ujvári László polgármester  
 Székhelye: 6764 Balástya, Rákóczi u. 5. 
5 Balotaszállás Községi Önkormányzat  Huszta István polgármester 

Székhelye: 6412 Balotaszállás, Ady Endre u. 26. 

6 Bordány Nagyközség Önkormányzata   Tanács Gábor polgármester   

Székhelye:6795 Bordány, Benke Gedeon u. 44. 
7 Csengele Községi Önkormányzat   Kormányos Sándor polgármester  

Székhelye: 6765 Csengele, Petőfi u. 13.  

8 Deszk Község Önkormányzata    Király László polgármester  

Székhelye: 6772 Deszk, Tempfli tér 7.  

9 Dóc Községi Önkormányzat    Tóth Margit polgármester  

Székhelye: 6766 Dóc, Alkotmány u. 17.  

10 Domaszék Községi Önkormányzat   Kispéter Géza polgármester  
Székhelye: 6781 Domaszék, Köztársaság tér 1. 

11 Ferencszállás Községi Önkormányzat  Jani János polgármester  

Székhelye: 6774 Ferencszállás, Szegedi u. 53. 
12 Forráskút Község Önkormányzata    Fodor Imre polgármester  

Székhelye: 6793 Forráskút, Fő u. 74. 
13 Kelebia Község Önkormányzata    Maczkó József polgármester  

Székhelye: 6423 Kelebia, Ady Endre u. 114. 

14 Kistelek Városi Önkormányzat   Nagy Sándor polgármester  
Székhelye: 6760 Kistelek, Árpád u. 1-3. 

15 Kiszombor Nagyközség Önkormányzata   Szegvári Ernőné polgármester  

Székhelye: 6775 Kiszombor, Nagyszentmiklósi u. 8. 

16 Klárafalva Községi Önkormányzat   Fekete József polgármester  
Székhelye: 6773 Klárafalva, Kossuth u. 171. 

17 Kübekháza Községi Önkormányzat   Dr. Molnár Róbert polgármester  

Székhelye: 6755 Kübekháza, Petőfi tér 2.  

18 Mórahalom Városi Önkormányzat   Nógrádi Zoltán polgármester  

Székhelye: 6782 Mórahalom, Szentháromság tér 1. 

19 Ópusztaszer Községi Önkormányzat   Makra József polgármester  
Székhelye: 6767 Ópusztaszer, Tóhajlat 130. 

20 Öttömös Községi Önkormányzat   Dr. Dobó István polgármester  
Székhelye: 6784 Öttömös, Fő u. 12.  

21 Pusztamérges Községi Önkormányzat  Dr. Papp Sándor polgármester  
Székhelye: 6785 Pusztamérges, Móra tér 2. 

22 Pusztaszer Községi Önkormányzat   Máté Gábor polgármester  

Székhelye: 6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45. 
23 Röszke Község Önkormányzata    Borbásné Márki Márta 

polgármester 

Székhelye: 6758 Röszke, Felszabadulás u. 84.  

24 Ruzsa Község Önkormányzata    Sánta Gizella polgármester  

Székhelye: 6786 Ruzsa, Alkotmány tér 2.  

25 Sándorfalva Városi Önkormányzat   Gajdosné Pataki Zsuzsanna Mária 

       polgármester  



Székhelye: 6762 Sándorfalva, Szabadság tér 1.  

26 Szatymaz Községi Önkormányzat   Barna Károly polgármester 
Székhelye: 6763 Szatymaz, Kossuth Lajos u. 30. 

27 Szeged MJV Önkormányzata    Dr. Botka László polgármester  

Székhelye: 6720 Szeged, Széchenyi tér 10.  
28 Tiszasziget Község Önkormányzata    Ferenczi Ferenc polgármester  

Székhelye: 6756 Tiszasziget, Szent Antal tér 10. 

29 Tompa Város Önkormányzata    Véh László polgármester 

Székhelye: 6422 Tompa, Szabadság tér 3. 

30 Újszentiván Községi Önkormányzat   Putnik Lázár polgármester  
Székhelye: 6754 Újszentiván, Felszabadulás u. 7.  

31 Üllés Nagyközségi Önkormányzat   Nagy Attila Gyula polgármester  
Székhelye: 6794 Üllés, Dorozsmai út 40.  

32 Zákányszék Község Önkormányzata   Matuszka Antal polgármester  

Székhelye: 6787 Zákányszék, Lengyel tér 7.  

33 Zsombó Nagyközség Önkormányzata   Gyuris Zsolt polgármester  

Székhelye: 6792 Zsombó, Alkotmány u. 3.  

 

4.) A Társulás feladatai és hatásköre: 

 

A Tagok közös környezetvédelmi és gazdasági érdekeinek és a Társulás jelen megállapodás 

„Preambulumában” szereplő céljainak megfelelően az Mötv. 13. § (1) bekezdésének 19. 

pontjában meghatározott hulladékgazdálkodási feladataik hatékonyabb és célszerűbb ellátása 

érdekében együttműködnek: 
 

 a közös környezetvédelmi fejlesztésekben és beruházásokban; 

 az önálló projektek közös kidolgozásában a szilárd hulladék regionális kezelésének 

megoldására vonatkozóan; 

 a rendszer kiépítéséhez és megvalósításához szükséges pénzügyi alapok 

előteremtésében, így különösen KEOP és KEHOP projektek lebonyolításában; 

 a projektek végrehajtása során a magyarországi hatályos jogszabályi rendelkezések, 

valamint a vonatkozó Európai Uniós előírások betartásában, különös tekintettel a 

közbeszerzési törvény és hulladékról szóló törvény rendelkezéseire. 

 

A Társulás a fenti feladatok ellátása kapcsán – a Társulási Tanács döntésének megfelelően - 

jogosult pályázatokat benyújtani, lebonyolítani, kedvezményezettként kötelezettséget vállalni, 

s köteles a Tagoknak feladatairól folyamatosan beszámolni. 
 

5.) A Társulást képviseli: 
 

A Társulási Tanács elnöke, azaz Szeged Megyei Jogú Város Önkormányzatának mindenkori 

polgármestere, akadályoztatása esetén a Társulási Tanács alelnöke. 
 

6.) A Társulásba történő belépés szabályai: 
 

A Társulásba történő belépés feltétele a Társulási megállapodásban és a Szervezeti és Működési 

Szabályzatban rögzítettek elfogadása. 

A Társulásba történő belépést követő 15 napon belül megfizetendő a Társuláshoz való egyszeri 

hozzájárulás mértéke, amely az állandó lakosság száma alapján kerül meghatározásra, oly 

módon, hogy 2500 fő állandó lakos alatt egységesen, mindösszesen 5.000,- Ft, ezt meghaladó 



állandó lakosság esetén az állandó lakos számmal egyenes arányban lakosonként két forint az 

egyszeri hozzájárulás mértéke. A hozzájárulás nem teljesítése esetén irányadó eljárás az 

inkasszó. 
 

7.) A Társulás lakosságszámának meghatározása 
 

A Társulás tagjainak lakosságszámát a helyi önkormányzati képviselők és polgármesterek 

általános választása évének január 1-jei lakosságszáma alapján kell meghatározni. A Tagok 

lakosságszámát a Társulási megállapodás 1. sz. melléklete tartalmazza. 
 

8.) A Tagok feladatai, kötelezettségei: 
 

 kötelesek rendszeresen részt venni a Társulás szerveinek munkájában és elősegíteni a 

Társulás céljainak megvalósítását, 

 tevékenységükben saját önkormányzati érdekeik érvényesítése során nem sérthetik a 

Társulás által megfogalmazott térségi érdekeket, 

 kötelesek a tagsági hozzájárulás és tagdíj befizetésére az esedékesség időpontjában a 

Társulás működésének biztosítása érdekében, 

 kötelesek a Társulási Tanács határozatainak végrehajtására, 

 kötelesek a Társulás működéséhez, feladatellátásához szükséges adat- és 

információszolgáltatásra, 

 tudomásul veszik a pályázati kiírásokhoz, valamint az állami támogatáshoz fűződő 

speciális szabályokat, így különösen az európai uniós és a vonatkozó hazai előírásokat, 

 kötelesek a Társulás sikeres működése érdekében kiküszöbölni minden, a hatáskörükbe 

tartozó, és a helyi önkormányzati érdekekkel nem ütköző, a megvalósítást akadályozó 

folyamatot, cselekményt, mely szerződésük, kötelezettségvállalásuk megszegéséhez 

vezetne, 

 kötelezettséget vállalnak arra, hogy jelen Társulási megállapodás aláírását követő 5 évig 

a Társulásból nem lépnek ki. 

 
9.) A Társulás ellátási területe: 
 

A 3.) pontban felsorolt társult települések közigazgatási területe.  
 

10.) A Társulás létrejötte és időtartama: 
 

A Társulás a Tagok képviselő-testületeinek minősített többséggel hozott határozataival 

jóváhagyott Társulási megállapodás aláírásával jön létre. 

 

A Társulás az alapításának napjától kezdődően határozatlan időtartamra, de legalább 10 évre 

jön létre. 
 

11.) A Társulásban részt vevő képviselő-testületek mindegyikének minősített többséggel 

hozott döntése szükséges: 
 

a./ a Társulási megállapodás jóváhagyásához; 

b./ a Társulási megállapodás módosításához; 



c./ a Társulás megszüntetéséhez; 

d./1 

e./2 

f./ a Társulásból történő kizárásról; 

g./ a Tagoknak a Társulás költségeire szolgáltatott pénzbeli hozzájárulásukra vonatkozó 

arányainak módosításához. 
 

12.) A Társulás jogállása: 
 

A Társulás önálló jogi személyiséggel rendelkező szerv, melynek gazdálkodására a 

költségvetési szervek működésére vonatkozó szabályokat kell alkalmazni. 
 
A Társulás pénzügyi-számviteli, gazdálkodási, döntés-előkészítési, végrehajtás szervezési, 

munkaszervezeti feladatait a Deszki Polgármesteri Hivatal látja el. 

 

II. A TÁRSULÁS MŰKÖDÉSÉNEK FINANSZÍROZÁSA, A TÁRSULÁSI CÉLOK 

MEGVALÓSÍTÁSÁRA FORDÍTHATÓ ANYAGI JAVAK KÖRE 

 
1.) A Társulás működését és feladatvállalását az alábbi anyagi erőforrások biztosítják: 
 

 a Tagok által évente befizetésre kerülő tagdíj összege, 

 a Tagok által vállalt feladatok megvalósításához évenként meghatározott külön 

hozzájárulás, 

 központi támogatások, 

 pályázatok útján elnyert támogatások, 
 az egyes Tagok által - külön nyilvántartott - dologi hozzájárulások, tárgyi eszközök 

és immateriális javak, 

 egyéb befizetések, felajánlások. 

 
A Társulás által létrehozott egyéb vagyon esetében a mindenkor hatályos rendelkezések az 

irányadók. 

 
2.) Költségviselés: 
 

A Tagok a Társulás működési költségeit az általuk képviselt települések lakosságának számával 

arányosan viselik. A Tagok a Társulás költségeire szolgáltatott pénzbeli hozzájárulásuk 50-

50%-át minden év május 31. és szeptember 30. napjáig a Társulás számlájára befizetik. A 

Tagoknak a Társulás költségeire szolgáltatott pénzbeli hozzájárulásukra vonatkozó arányai 

vonatkozásában az 1. sz. mellékletben meghatározott lakosságszám az irányadó. A Tagok 

pénzügyi hozzájárulásuk meg nem fizetése esetére kötelezettséget vállalnak arra, hogy a 

pénzforgalmi szolgáltatójuknak adott, a beszedési megbízás teljesítésére vonatkozó 

hozzájárulást, felhatalmazó nyilatkozatot a Társulás részére írásban haladéktalanul letétbe 

helyezik, amely alapján a Társulás beszedési megbízást nyújthat be a pénzforgalmi 

szolgáltatóhoz (inkasszó). 
 
 

                                                           
1 Hatályon kívül helyezte az 57/2019. (09. 30.) TT. sz. határozat 

2 Hatályon kívül helyezte az 57/2019. (09. 30.) TT. sz. határozat 



 

3.) Részletfizetés: 
 

Amennyiben a Tag anyagi helyzete indokolja a Társulási Tanács hozzájárulhat a II. 2.) pontban 

írt befizetés több részletben, vagy módosított határidőre történő teljesítéséhez is, amennyiben 

ez a Társulás működését nem veszélyezteti.  

 

A több részletben, illetve módosított határidőre történő teljesítéshez kapcsolódó kérelmeket a 

tárgy év február 28. napjáig lehet benyújtani a Társuláshoz. A kérelmek elbírálására a Társulási 

Tanács jogosult. Amennyiben a Tag a hozzájárulást a Társulási Tanács által megállapított 

határidőre sem fizeti meg, úgy köteles a határidő lejártát követő naptól a megfizetés napjáig a 

mindenkori jegybanki alapkamatnak megfelelő összegű késedelmi kamatot is fizetni. 

 

4.) Nem pénzbeli hozzájárulás: 
 
A Tagok a működéshez szükséges egyes eszközök, berendezési tárgyak, vagyonértékű jogok 

(pl. bérleti jog) ideiglenes vagy végleges átengedésével is hozzájárulhatnak a Társulás 

működéséhez. 

 

Az átadás-átvételről a Társulási Tanács határozatban dönt. Az átengedést az átadó tag és a 

Társulás között létrejövő külön megállapodásban kell rögzíteni. 

 

A megállapodásnak tartalmaznia kell: 

 

 a vagyontárgy (vagyoni értékű jog) megnevezését, 

 a hozzájárulás pénzben kifejezhető értékét, 

 az átadás ideiglenes vagy végleges jellegét. 
 

Az átadott vagyontárgyakról (vagyoni értékű jogról) az átadó nevét és a vagyontárgy pénzben 

kifejezhető értékét is tartalmazó nyilvántartást kell vezetni. Az átadott vagyontárgyakat a 

Társulás egyéb vagyonától elkülönítetten kell kezelni.  

 
5.) A Társulás saját vagyonnal rendelkezhet, melynek szaporulata a Társulást illeti meg.  
 
6.) Rendelkezés pályázati vagyonelemekről: 
 
A Tagok rögzítik, hogy a központi támogatás igénybevételével keletkezett/aktivált vagyonról – 

a törvényben megszabott határidő figyelembe vételével - a törvényben meghatározott módon 

rendelkezhetnek. 

 
III. A TÁRSULÁS BIZOTTSÁGAI 

 

A Társulás gazdasági tevékenységének ellenőrzésére a Tagok Operatív Bizottságot és Pénzügyi 

Bizottságot hoznak létre. A 3-3 fős bizottságok tagjait a Társulási Tanács tagjai minősített 

többséggel választják maguk közül. 
 

Az Operatív és Pénzügyi Bizottság tagjait a Társulási Tanács az általános önkormányzati 

választásokkal megegyező időtartamra választja. A bizottságok tagjai újraválaszthatók, 

illetőleg bármikor indoklás nélkül visszahívhatók. 



 

Az Operatív és Pénzügyi Bizottság működésére vonatkozó szabályokat a Társulás szabályzatai, 

így különösen a Szervezeti és Működési Szabályzat tartalmazza. 
 

IV. A TÁRSULÁS DÖNTÉSHOZÓ SZERVE, MŰKÖDÉSI SZABÁLYAI  

 
1.) Társulási Tanács: 
 

A Társulás döntéshozó szerve a Társulási Tanács, amelyet a társult önkormányzatok által 

delegált tagok alkotnak, akik az általuk képviselt település lakosságának számával arányos 

szavazati joggal rendelkeznek, de ez a szavazati arány egyik Tag esetében sem haladhatja meg 

az összes szavazat 49%-át. Ebben az esetben a 49 %-on felül maradó rész a többi önkormányzat 

között lakosságszám arányosan kerül elosztásra. A Tagok a szavazati arányait a helyi 

önkormányzati képviselők és polgármesterek általános választása évének január 1-jei 

lakosságszáma alapján kell figyelembe venni. (2. sz. melléklet) 

 
2.) A Társulási Tanács megalakultnak tekintendő, ha a Tagok képviselő-testületeinek 

mindegyike jóváhagyta a Társulási megállapodást, kijelölte képviselőjét, és a Társulási Tanács 

alakuló ülése kimondta a megalakulását. 
 
3.) A Társulás működéséről szóló beszámolási kötelezettség: 
 
A Társulási Tanács tagjai kötelesek évente legalább egyszer képviselő testületeiknek 

beszámolni a Társulási Tanácsban végzett tevékenységükről.  

 
4.) A Társulási Tanács elnök és alelnök(ök) megválasztásának rendje: 
 

A Társulási Tanács tagjai sorából a mindenkori helyhatósági választásokat követő első 

Társulási Tanács ülésén elnököt és alelnökö(ke)t választ meghatározva az elnök helyettesítési 

rendjét és sorrendjét. 

  

A Társulási Tanács az elnököt és alelnök(öke)t minősített többséggel és titkos szavazással 

választja.  

Az elnök képviseli a Társulást, összehívja és vezeti a Társulási Tanács üléseit. 

Az alelnök(ök) folyamatosan segítik az elnök munkáját, az elnök akadályoztatása esetén pedig 

teljes jogkörrel helyettesítik a Társulási Tanács határozatában foglaltak szerint. 
 

5.) A helyettesítés rendje: 
 

A Társulási Tanács ülését az elnök, távollétében a Társulási Tanács határozatában foglalt 

helyettesítési sorrendnek megfelelően az alelnök hívja össze és vezeti. Együttes 

akadályoztatásuk esetén a tanács ülését a korelnök hívja össze és vezeti. 
 

6.) Döntéshozatal: 
 
A Társulási Tanács főszabály szerint nyilvános ülésén, nyílt szavazással hozott határozattal 

dönt. A Társulási Tanács minősített többséggel zárt ülés rendelhet el az Mötv. 46. § (2) bekezdés 

c) pontjában meghatározott esetekben. 

 



A Társulási Tanács a döntéseit általában egyszerű többséggel hozza. Érvényes döntéséhez 

legalább annyi tag igen szavazat szükséges, amely meghaladja a jelen lévő tagok szavazatainak 

a felét és az általuk képviselt települések lakosságszámának egyharmadát.  
 

Minősített többséghez legalább annyi tag igen szavazata szükséges, amely eléri a társulásban 

részt vevő tagok szavazatának több mint felét és az általuk képviselt települések 

lakosságszámának a felét. 
 

6.1.) A Társulási Tanács minősített többséggel dönt: 
 

a) a Társulási Tanács hatáskörébe tartozó személyi kérdésekben, 

b) a Társulás költségvetésének elfogadásáról, módosításáról, 
c) minden vagyoni tárgyú előterjesztésről, 

d) a Társulási megállapodás és a Társulás szervezeti és működési szabályzatának 

elfogadásáról, ezen dokumentumok módosításáról, 

e) a működési hozzájárulás meghatározásáról, 
f)  a Társulás közbeszerzési szabályzatának elfogadásáról, 

g) pályázat benyújtásáról, 

h) a Társulásból történő kizárásáról,3 
i) a Tagokat terhelő egyéb pénzügyi kötelezettség megállapításáról, 

j) a Társulás megszüntetéséről, 

k) intézmény alapításáról, átszervezéséről, megszüntetéséről, 

l) zárt ülés elrendeléséről, 

m) az Mötv. 50. §-ában meghatározott esetekben. 
 

7.) Határozatképesség: 
 

A Tárulási Tanács határozatképes, ha ülésén legalább a szavazatok felével rendelkező képviselő 

jelen van. 
 

8.) Szavazás rendje: 
 

Szavazni a társulási tag képviselőjének személyesen vagy a társulási tag képviselő-testülete 

által írásban delegált helyettes képviselő útján lehet. 
 

A Társulási Tanács a napirendi pont megtárgyalását követően szavaz az előterjesztés 

mellékletét képező határozati javaslatról. 
 

A Társulási Tanács tagjai igenlő, vagy ellenszavazattal vesznek részt a szavazásban, illetőleg 

tartózkodnak a szavazástól. 
 

Nyílt szavazás módja: A szavazás kézfelemeléssel történik. 

Titkos szavazás módja: A szavazás - a Társulási Tanács által választott tagokból álló 

szavazatszámláló bizottság felállítását követően - a döntéshozatal módjának megfelelő 

mennyiségű szavazócédulán történik. 
 

9.) Az ülést össze kell hívni legkésőbb a kezdeményezést követő 15 napon belül: 
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 Szükség szerint, de legalább évente hat alkalommal; 

 A Társulási Tanács által meghatározott időpontban; 

 A Társulás tagjai egynegyedének - napirendet tartalmazó – indítványára; 

 A Csongrád Megyei Kormányhivatal vezetőjének kezdeményezésére; 

 A Társulás bármely bizottságának kezdeményezésére. 

 

10.) Sürgősségi indítvány benyújtásának szabályai: 
 

A Társulási Tanács elnöke vagy szakmai vezetője javasolhatja a Társulási Tanácsnak valamely, 

a meghívóban nem szereplő előterjesztés vagy önálló indítvány sürgősségi tárgyalását. A 

javaslatot indokolni kell. 
 

A sürgősségi indítványt – a sürgősség tényének indoklásával együtt – legkésőbb a Társulási 

Tanács ülését megelőző 3. nap 12 óráig kell a Tagoknak postai vagy elektronikus úton eljuttatni. 
 

A sürgősség kérdésében a Társulási Tanács a napirend megállapítása során vita nélkül határoz. 

A sürgősség tárgyának elfogadásához olyan szavazati többség szükséges, amilyen az ügy 

érdemi elbírálásához kell. 
 

11.) A Társulási Tanács hatásköre: 
 

  jóváhagyja az ügyrendjét és éves munkatervét (munkaprogramját), 
 megállapítja a Tagok időszakra eső hozzájárulásának mértékét, 

 dönt a költségvetés, zárszámadás és a társulás éves munkájáról szóló beszámoló 

 elfogadásáról, 

 megválasztja a Társulási Tanács elnökét, alelnök(ei)t, 
 dönt a társulási megállapodás céljával összefüggő kérdésekben, 

 dönt a saját Közbeszerzési Szabályzatának megalkotásáról, módosításáról. 
 
12.) Jegyzőkönyv: 
 

A Társulási Tanács minden üléséről jegyzőkönyvet kell készíteni, melyre a képviselő-testület 

üléséről készített jegyzőkönyvre vonatkozó Mötv. 52.§ (2) bekezdése szerinti szabályokat kell 

alkalmazni azzal, hogy a jegyzőkönyvet a Társulási Tanács által felhatalmazott személyek 

hitelesítik. A jegyzőkönyvet tizenöt napon belül meg kell küldeni a Csongrád Megyei 

Kormányhivatalnak. 

 
13.) Szervezeti és működési szabályzat: 
 
A Társulási Tanács részletes szervezeti és működési szabályait – a Társulási megállapodásban 

meghatározott keretek között – maga állapítja meg. 

 
14.) A Társulás munkaszervezete: 
 

A Társulási Tanács működésével kapcsolatos feladatokat a Társulás saját alkalmazottak és 

munkaszervezete útján végzi. 
 

A Társulás munkaszervezeti feladatait a Deszki Polgármesteri Hivatal látja el. A 

munkaszervezet ellátja és felel az Áht. 26. § (1) bekezdése alapján a Társulásra az Áht. 23-25. 



§-ában meghatározott feladatokért a fenti rendelkezésekben foglalt eltérésekkel. A Társulás 

zárszámadással kapcsolatos beszámolási kötelezettségeit az Áht. 91. § alapján köteles végezni 

figyelemmel az Áht. 29/A §-ára. 

 

A munkaszervezetre vonatkozó részletes szabályokat a Társulás Szervezeti és Működési 

Szabályzata tartalmazza. 

  

V. A TÁRSULÁS ELLENŐRZÉSE 

 

1.) A Társulás ellenőrzését a Tagok a Társulási Tanácsba delegált képviselőik és a Pénzügyi 

Bizottság útján látják el. 

 
2.) A Társulás együttműködik a Csongrád Megyei Kormányhivatallal és a Magyar 

Államkincstárral. 
 

VI. CSATLAKOZÁS A TÁRSULÁSHOZ 

 

1.) A Társulás célja minél több térségi önkormányzat bevonása a regionális együttműködésbe, 

ezért a Társulás stratégiai céljaival összhangban a Társulás bővíthető.4 
 

2.) Új önkormányzat jelen Társulási megállapodást aláíró önkormányzatokkal, azonos 

feltételekkel csatlakozhat a Társuláshoz, amennyiben vállalja a Társulás létrehozásához 

kapcsolódó egyszeri hozzájárulás megfizetését, valamint a Társulási megállapodásban 

foglaltakat feltétel nélkül elfogadja.5 
 

3.) Az újonnan csatlakozók kötelesek a Társulás tagjai által korábban befizetett hozzájárulások 

egy főre vetített értékét saját lakos számuk figyelembe vételével a csatlakozást követően a 

Társulási Tanács döntése szerinti ütemezésben és határidőkben megfizetni. 

 

VII. A KIVÁLÁS , KIZÁRÁS, MEGSZŰNÉS SZABÁLYAI  

 

1.) A Társulásból közös beruházási program befejezését követő végső pénzügyi elszámolások 

végleges lezárását követő 5 év elteltével - vagy ha a kötelező fenntartási időszak ennél 

hosszabb, akkor annak elteltével -, legalább 6 hónappal korábban a Társulási Tanácshoz intézett 

írásbeli nyilatkozattal lehet kiválni a naptári év utolsó napjával. Amennyiben a Társulás a Tag 

közreműködésével, a Tag kötelezettségvállalásával összefüggő vagy azon alapuló szerződéses 

kötelezettséget vállalt, a Tag a szerződéses kötelezettség teljesítésével, legalább 6 hónappal 

korábban a Társulási Tanácshoz intézett írásbeli nyilatkozattal válhat ki a Társulásból a naptári 

év utolsó napjával.6 
 

2.) A Társulásból való kiválás esetén a kiváló Tag a Társulás vagyonából mindazon 

vagyonelemek őt megillető részére, melyekhez a pályázatok megvalósítása során az önerő 

biztosításával hozzájárult, teherviselése arányában, az eszközök könyv szerinti értékének 

mértékéig kizárólag olyan időpontban tarthat igényt, amely a Társulás létét, illetve működését 

nem veszélyezteti. A kiválás időpontjában hatályos üzemeltetési szerződéses jogviszonyokat a 

kiválás nem sértheti. A kiváló Tag eszközértékét a Társulási Tanács erre vonatkozó határozata 
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5 Módosította az 57/2019. (09. 30.) TT. sz. határozat 

6 Módosította az 57/2019. (09. 30.) TT. sz. határozat 



esetén a Társulás pénzben megválthatja. A vagyontárgy kiváló Tag részére történő kiadását 

legfeljebb 5 évre el lehet halasztani. Erre az időszakra a kiváló Tagot használati díj illeti meg, 

amelyet a kiválást jóváhagyó határozattal egy időben a kiváló Tag és a Társulás között létrejövő 

külön megállapodásban kell rögzíteni.  

 

3.) 7 
 

4.) Társulási Tag kizárása: A Társulási Tanács minősített többséggel hozott határozatával a 

naptári év utolsó napjával fontos okból kizárhatja a Társulásból azt a tagot, aki a 

megállapodásban foglalt kötelezettségét súlyosan megszegi, illetve kötelezettségének ismételt 

– legalább 30 napos határidőt is tartalmazó – felhívásra nem tesz eleget. 
 

Súlyos kötelességszegésnek minősül a hozzájárulás befizetési határidejének elmulasztása, 

valamint a Társulási Tanács döntéseinek nem, vagy nem megfelelő módon történő végrehajtása. 

 

5.) A Társulás megszűnik:  
 ha a Társulás tagjai az Mötv. 88. § (2) bekezdés szerinti minősített többséggel azt 

elhatározzák, 

 törvény erejénél fogva, 

 bíróság jogerős döntése alapján.  

 

6.) A Társulás által létrehozott egyéb vagyon esetében a mindenkor hatályos rendelkezések az 

irányadók azzal, hogy a Társulás vagyona, a közös fejlesztési programokban vállalt teherviselés 

arányában a Tagok tulajdonába kerül.  

 

7.) A Társulás megszűnése esetén a Társulás tulajdonát képező vagyon felosztásának részletes 

szabályait a Társulási Tanács határozza meg, ennek végrehajtására a Társulási Tanács elnöke 

köteles. 
 

8.) A Tagok megállapodnak abban, hogy a Társulás működése során felmerült vitás kérdésekben 

bármelyik társult képviselő-testület kérheti a Települési Önkormányzatok Országos 

Szövetsége által felkért tagokból álló egyeztető bizottság állásfoglalását, s hogy a kereset 

benyújtása előtt a képviselő-testület kéri a bizottság állásfoglalását. 
 

VIII. ZÁRÓ RENDELKEZÉSEK  

 

1.) A jelen Társulási megállapodásban nem szabályozott kérdésekben az Mötv. rendelkezései 

irányadók. 
 

2.) A Felek a Társulási megállapodást elolvasás és áttanulmányozás után, mint akaratukkal 

mindenben megegyezőt jóváhagyólag írták alá. 
 

Záradék:  

A Társulási megállapodás jelen módosítása 2019. .... napján lép hatályba, a Társulás a 

módosított szabályok szerint 2019.  .......  napjától kezdi meg működését.  

 

Kelt: Szeged, 2019……………………. 
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Záradék: 
A Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási megállapodását az alábbiakban 

felsorolt fenntartó önkormányzatok képviselő-testületei az alábbi képviselő-testületi üléseiken 

hagyták jóvá: 
 

Társult Önkormányzatok: 

 

1 Algyő Nagyközség Önkormányzat   Molnár Áron polgármester  

Székhelye: 6750 Algyő, Kastélykert u. 40. 

Képviselő testületi határozat száma: 

2 Ásotthalom Nagyközségi Önkormányzat   Toroczkai László polgármester  
Székhelye: 6783 Ásotthalom, Szent István tér 1. 

Képviselő testületi határozat száma: 

3 Baks Községi Önkormányzat    Búza Zsolt polgármester  

Székhelye: 6768 Baks, Fő u. 92.  

Képviselő testületi határozat száma: 

4 Balástya Községi Önkormányzat   Ujvári László polgármester  
 Székhelye: 6764 Balástya, Rákóczi u. 5. 

Képviselő testületi határozat száma: 

5 Balotaszállás Községi Önkormányzat  Huszta István polgármester 

Székhelye: 6412 Balotaszállás, Ady Endre u. 26. 
Képviselő testületi határozat száma: 

6 Bordány Nagyközség Önkormányzata   Tanács Gábor polgármester   

Székhelye:6795 Bordány, Benke Gedeon u. 44. 
Képviselő testületi határozat száma: 

7 Csengele Községi Önkormányzat   Kormányos Sándor polgármester  
Székhelye: 6765 Csengele, Petőfi u. 13.  

Képviselő testületi határozat száma: 

8 Deszk Község Önkormányzata    Király László polgármester  

Székhelye: 6772 Deszk, Tempfli tér 7.  

Képviselő testületi határozat száma: 

9 Dóc Községi Önkormányzat    Tóth Margit polgármester  

Székhelye: 6766 Dóc, Alkotmány u. 17.  

Képviselő testületi határozat száma: 

10 Domaszék Községi Önkormányzat   Kispéter Géza polgármester  
Székhelye: 6781 Domaszék, Köztársaság tér 1. 
Képviselő testületi határozat száma: 

11 Ferencszállás Községi Önkormányzat  Jani János polgármester  
Székhelye: 6774 Ferencszállás, Szegedi u. 53. 

Képviselő testületi határozat száma: 

12 Forráskút Község Önkormányzata    Fodor Imre polgármester  

Székhelye: 6793 Forráskút, Fő u. 74. 

Képviselő testületi határozat száma: 

13 Kelebia Község Önkormányzata    Maczkó József polgármester  

Székhelye: 6423 Kelebia, Ady Endre u. 114. 
Képviselő testületi határozat száma: 

14 Kistelek Városi Önkormányzat   Nagy Sándor polgármester  
Székhelye: 6760 Kistelek, Árpád u. 1-3. 
Képviselő testületi határozat száma: 

15 Kiszombor Nagyközség Önkormányzata   Szegvári Ernőné polgármester  



Székhelye: 6775 Kiszombor, Nagyszentmiklósi u. 8. 

Képviselő testületi határozat száma: 

16 Klárafalva Községi Önkormányzat   Fekete József polgármester  
Székhelye: 6773 Klárafalva, Kossuth u. 171. 

Képviselő testületi határozat száma: 

17 Kübekháza Községi Önkormányzat   Dr. Molnár Róbert polgármester  
Székhelye: 6755 Kübekháza, Petőfi tér 2.  

Képviselő testületi határozat száma: 

18 Mórahalom Városi Önkormányzat   Nógrádi Zoltán polgármester  

Székhelye: 6782 Mórahalom, Szentháromság tér 1. 

Képviselő testületi határozat száma: 

19 Ópusztaszer Községi Önkormányzat   Makra József polgármester  
Székhelye: 6767 Ópusztaszer, Tóhajlat 130. 
Képviselő testületi határozat száma: 

20 Öttömös Községi Önkormányzat   Dr. Dobó István polgármester  

Székhelye: 6784 Öttömös, Fő u. 12.  

Képviselő testületi határozat száma: 

21 Pusztamérges Községi Önkormányzat  Dr. Papp Sándor polgármester  
Székhelye: 6785 Pusztamérges, Móra tér 2. 
Képviselő testületi határozat száma: 

22 Pusztaszer Községi Önkormányzat   Máté Gábor polgármester  
Székhelye: 6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45. 

Képviselő testületi határozat száma: 

23 Röszke Község Önkormányzata    Borbásné Márki Márta 

polgármester 

Székhelye: 6758 Röszke, Felszabadulás u. 84.  

Képviselő testületi határozat száma: 

24 Ruzsa Község Önkormányzata    Sánta Gizella polgármester  

Székhelye: 6786 Ruzsa, Alkotmány tér 2.  

Képviselő testületi határozat száma: 

25 Sándorfalva Városi Önkormányzat   Gajdosné Pataki Zsuzsanna Mária 

       polgármester  

Székhelye: 6762 Sándorfalva, Szabadság tér 1.  

Képviselő testületi határozat száma: 

26 Szatymaz Községi Önkormányzat   Barna Károly polgármester 
Székhelye: 6763 Szatymaz, Kossuth Lajos u. 30. 
Képviselő testületi határozat száma: 

27 Szeged MJV Önkormányzata    Dr. Botka László polgármester  

Székhelye: 6720 Szeged, Széchenyi tér 10.  

Képviselő testületi határozat száma: 

28 Tiszasziget Község Önkormányzata    Ferenczi Ferenc polgármester  

Székhelye: 6756 Tiszasziget, Szent Antal tér 10. 

Képviselő testületi határozat száma: 

29 Tompa Város Önkormányzata    Véh László polgármester 

Székhelye: 6422 Tompa, Szabadság tér 3. 
Képviselő testületi határozat száma: 

30 Újszentiván Községi Önkormányzat   Putnik Lázár polgármester  
Székhelye: 6754 Újszentiván, Felszabadulás u. 7.  

Képviselő testületi határozat száma: 

31 Üllés Nagyközségi Önkormányzat   Nagy Attila Gyula polgármester  



Székhelye: 6794 Üllés, Dorozsmai út 40.  

Képviselő testületi határozat száma: 

32 Zákányszék Község Önkormányzata   Matuszka Antal polgármester  
Székhelye: 6787 Zákányszék, Lengyel tér 7.  

Képviselő testületi határozat száma: 

33 Zsombó Nagyközség Önkormányzata   Gyuris Zsolt polgármester  

Székhelye: 6792 Zsombó, Alkotmány u. 3.  

Képviselő testületi határozat száma:  



1. sz. melléklete 

 

TÁRSULÁSI TELEPÜLÉSEK LAKOSSÁGSZÁMA 

 

 

Ssz. Település Lakosságszám 2014. (fő) 

1. Algyő Nagyközség Önkormányzata 5066 

2. Ásotthalom Község Önkormányzata 3855 

3. Baks Község Önkormányzata 2000 

4. Balástya Község Önkormányzata 3445 

5. Balotaszállás Község Önkormányzata 1495 

6. Bordány Község Önkormányzata 3267 

7. Csengele Község Önkormányzata 2001 

8. Deszk Község Önkormányzata 3442 

9. Dóc Község Önkormányzata 714 

10. Domaszék Község Önkormányzata 4880 

11. Ferencszállás Község Önkormányzata 610 

12. Forráskút Község Önkormányzata 2287 

13. Kelebia Község Önkormányzata 2515 

14. Kistelek Város Önkormányzata 7095 

15. Kiszombor Nagyközség Önkormányzata 3875 

16. Klárafalva Község Önkormányzata 477 

17. Kübekháza Község Önkormányzata 1466 

18. Mórahalom Város Önkormányzata 5872 

19. Ópusztaszer Község Önkormányzata 2251 

20. Öttömös Község Önkormányzata 712 

21. Pusztamérges Község Önkormányzata 1182 

22. Pusztaszer Község Önkormányzata 1419 

23. Röszke Község Önkormányzata 3145 

24. Ruzsa Község Önkormányzata 2447 

25. Sándorfalva Város Önkormányzata 7804 

26. Szatymaz Község Önkormányzata 4626 

27. Szeged MJV Önkormányzata  

28. Tiszasziget Község Önkormányzata 1745 

29. Tompa Város Önkormányzata 4368 

30. Újszentiván Község Önkormányzata 1912 

31. Üllés Nagyközség Önkormányzata 3022 

32. Zákányszék Község Önkormányzata 2670 

33.  Zsombó Nagyközség Önkormányzata 3358 

 

 

 

 

 

 

 



2. sz. melléklete 

 

SZAVAZATI ARÁNYOK 

 

  

POLGÁRMESTERI HIVATAL
Lakosszám

2014.

Szav. 

arány 

2014.

Algyő Nagyközség Önkormányzata 5 066 2,72

Ásotthalom Község Önkormányzata 3 855 2,07

Baks Község Önkormányzata 2 000 1,07

Balástya Község Önkormányzata 3 445 1,85

Balotaszállás Község Önkormányzata 1 495 0,80

Bordány Nagyközség Önkormányzata 3 267 1,75

Csengele Község Önkormányzata 2 001 1,07

Deszk Község Önkormányzata 3 442 1,85

Dóc Község Önkormányzata 714 0,38

Domaszék Község Önkormányzata 4 880 2,62

Ferencszállás Község Önkormányzata 610 0,33

Forráskút Község Önkormányzata 2 287 1,23

Kelebia Község Önkormányzata 2 515 1,35

Kistelek Város Önkormányzata 7 095 3,81

Kiszombor Nagyközség Önkormányzata 3 875 2,08

Klárafalva Község Önkormányzata 477 0,27

Kübekháza Község Önkormányzata 1 466 0,79

Mórahalom Város Önkormányzata 5 872 3,15

Ópusztaszer Község Önkormányzata 2 251 1,21

Öttömös Község Önkormányzata 712 0,38

Pusztamérges Község Önkormányzata 1 182 0,63

Pusztaszer Község Önkormányzata 1 419 0,76

Röszke Község Önkormányzata 3 145 1,69

Ruzsa Község Önkormányzata 2 447 1,31

Sándorfalva Város Önkormányzata 7 804 4,19

Szatymaz Község Önkormányzata 4 626 2,48

Szeged MJ Város Önkormányzata 49,00

Tiszasziget Község Önkormányzata 1 745 0,94

Tompa Város Önkormányzata 4 368 2,34

Újszentiván Község Önkormányzata 1 912 1,03

Üllés Nagyközség Önkormányzata 3 022 1,62

Zákányszék Község Önkormányzata 2 670 1,43

Zsombó Nagyközség Önkormányzata 3 358 1,80

Szumma 95 023 100


